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Sēde sasaukta 2024. gada 24. oktobrī plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 24. oktobrī plkst. 9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Guntis 

Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāte Līga Rimševica 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, ekonomistes Zaiga Kārkliņa un Gita Skribāne, Administratīvās nodaļas 

vadītāja Līga Kausiniece, datorsistēmu un datortīklu administrators Mārtiņš Putāns, Juridiskās 

nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, jurists Arvīds Zvirbulis, sabiedrisko attiecību speciāliste 

Andra Matuļenko, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, 

Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze 

Tijone, vecākās projektu vadītājas Jolanta Kalinka un Ineta Bramane, projektu vadītājas Ilze 

Munda un Antra Bagone, energopārvaldnieks Raitis Ignatjevs, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba 

Šumina, Sporta un veselības nodaļas vadītājs Lauris Ziemiņš, Bauskas apvienības pārvaldes 

vadītāja Līga Vasiļauska, Bauskas pilsētas nodaļas vadītājs Gatis Pauniņš, nekustamo īpašumu 

speciālisti Māris Šarķis, Dace Stubure un Aija Fridrihsone, Gailīšu pagasta nodaļas vadītāja 

Baiba Marčenkova, Īslīces pagasta nodaļas vadītāja Kristīne Latve, Vecumnieku apvienības 

pārvaldes vadītāja Dace Šileika, nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles 

apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs Normunds 

Vāvers, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, deputāte Laine Baha, Bauskas 

novada pašvaldības policijas priekšnieks Egīls Gailis, pašvaldības iestādes “Bauskas novada 

bērnu un jaunatnes sporta skola” direktore Biruta Grantiņa, profesionālās ievirzes izglītības 

iestādes “Iecavas sporta skola “Dartija”” direktore Baiba Gāga, profesionālās ievirzes izglītības 

iestādes “Bauskas Mūzikas un mākslas skola” direktore Anita Velmunska, izglītības iestādes 

“Iecavas vidusskola” direktores vietniece Daiga Skuja, SIA “Bauskas slimnīca” vadītājs 

Margarita Epermane, iestādes “Bauskas Centrālā bibliotēka” vadītāja Māra Kuļikauska, 

Bauskas novada vēlēšanu komisijas priekšsēdētājs Juris Gailis, laikraksta “Bauskas Dzīve” 

žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 
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Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta prioritātēm. 

2. Par grozījumiem Bauskas Mūzikas un mākslas skolas 2024.gada budžetā. 

3. Par pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" un pašvaldības iestādes "Bauskas 

novada Bērnu un jaunatnes sporta skola" budžeta grozījumiem. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības mantas ieguldīšanu SIA "Bauskas novada komunālserviss" 

pamatkapitālā. 

5. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 23. decembra lēmumā "Par uzturdevas 

kompensācijas apmēru un izmaksāšanas kārtību Bauskas novada pašvaldības policijas 

amatpersonām". 

6. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības iestādes "Iecavas vidusskola" maksas pakalpojuma cenrāža 

apstiprināšanu". 

7. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 

"Kārtība, kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada pašvaldības 

sportistiem – bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos un komandu sporta veidos, 

izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu uzvarētajiem". 

8. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" direktores 

mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

9. Par atlīdzības noteikšanu pašvaldības vēlēšanu komisijas un iecirkņu komisiju 

priekšsēdētājiem, sekretāriem un locekļiem. 

10. Par līdzekļu pārdali Bauskas novada pašvaldības iestādei "Bauskas Centrālā bibliotēka". 

11. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē “Vecumnieku 

apvienības pārvalde”. 

12. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Iecavas 

apvienības pārvalde". 

13. Siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Īslīces pagastā. 

14. Par projekta "Multifunkcionālā aktivitāšu laukuma atjaunošana Rītausmu ciemā" 

iesniegšanu. 

15. Par projekta "Gājēju taciņu atjaunošana Uzvarā" iesniegšanu. 

16. Par projekta "Mežotnes pilskalna ziemeļu ieejas būvniecība" iesniegšanu. 

17. Par projekta "Sporta ielas posma labiekārtojums Iecavas pilsētā" iesniegšanu. 

18. Par dalību projektā "Bauskas novada pielāgošanās klimata pārmaiņām". 

19. Par pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas sistēmas statusa piešķiršanu 

ūdensnotekām ar ūdens saimniecisko iecirkņu klasifikatora (ŪSIK) kodu 38811:K:2 560,1 

metra garumā un ŪSIK 38811:K :10, ar kopējo garumu 315 metri. 

20. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 27. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" 

īstenošanu". 

21. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 26. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai 

Bauskas novadā" īstenošanu". 

22. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumā "Par projekta 

"Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu". 

23. Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Līvānu iela 2, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā energoefektivitātes pasākumu veikšanai un vētras seku novēršanas 

darbiem. 
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24. Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Liellauki 5, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā vētras seku novēršanas darbiem. 

25. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Uzvaras iela 7, Uzvarā, 

Gailīšu pagastā. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 29-4, Garoza, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jauncelmiņi", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ābelītes", Gailīšu pagastā ½ 

domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Raiņa iela 5-8, Dāviņi, 

Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 44-3, Bauska, 

Bauskas novads atsavināšanu. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 44-5, Bauska, 

Bauskas novads atsavināšanu. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 44-6, Bauska, 

Bauskas novads atsavināšanu. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Strautnieki"-1, 

Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulgrieži 2"-6, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 1"-

15, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 2"-

1, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 2"-

5, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 8"-

6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 9"-

3, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

13"-12, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

13"-19, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

14"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Vaski"-5, Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-2, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-3, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-5, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ķieģeļnīca", Kurmenē, Kurmenes 
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pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Piebalgas 3"-28, 

Piebalgas, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Strautiņi", Kurmene, Kurmenes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Brūklenāji", Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Sarmas", Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

52. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Pīpenes", Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

53. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vecatpūtas", Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

54. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Laukmalas", Stelpes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

55. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pie Baltezera", Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

56. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 25A-

37, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

57. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta iela 1-3, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

Papildu darba kārtība: 

58. Par SIA "Bauskas slimnīca" pamatkapitāla palielināšanu. 

59. Par kokmateriālu atsavināšanu izsolē. 

60. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021. gada 28. oktobra nolikumā Nr. 17 

"Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums". 

61. Par pašvaldības līdzfinansējumu 2024. gada 11. jūlija vētras laikā radīto zaudējumu 

novēršanai. 

 

 

1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta prioritātēm. 

 

(I.Latviete, G.Kalniņš, M.Mediņš, I.Pētersone) 

 

Ziņo: I.Latviete.  

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta 

prioritātēm, pamatojoties uz pašvaldības nolikumu par budžeta un to grozījumu izstrādāšanas, 

apstiprināšanas, izpildes un kontroles kārtību. 2025. gadam noteiktās budžeta prioritātes: Eiropas 

Savienības un citu finanšu instrumentu finansējuma piesaiste un pašvaldības līdzfinansējuma 

nodrošināšana jaunu un augstas gatavības projektu īstenošanai, energoefektivitātes 

paaugstināšanas projektu un pasākumu īstenošana, degradētu teritoriju sakārtošana, avārijas un 

pirmsavārijas stāvoklī esošu pašvaldības būvju un nedrošu būvju atjaunošana, pārbūve vai 

restaurācija, finansējuma nodrošināšana jaunu projektu dokumentācijas sagatavošanas vai 

aktualizēšanas izdevumiem. 

 G.Kalniņš jautā, kurā prioritātē iekļauta ceļu infrastruktūra. I.Latviete atbild, ka ceļu 

infrastruktūra iekļaujas gan 1.1. punktā par Eiropas Savienības un citu finanšu instrumentu 
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finansējuma piesaisti, gan 1.4. punktā jaunu projektu dokumentācijas sagatavošanā vai 

aktualizēšanā, kas pakāpeniski virza ceļu infrastruktūras sakārtošanu, sevišķi 1.1. punktā, jo bez 

ārējā finansējuma ceļa infrastruktūras pārbūves vai rekonstrukcijas projektus ar pašvaldības 

budžetu nevar īstenot.  

 M.Mediņš jautā par finansējumu degradētajām teritorijām. I.Latviete atbild, ka šajā 

prioritātē tika apstiprināta izglītības iestādes “Iecavas vidusskola” katlu mājas skursteņa 

nojaukšana, iestādei “Rundāles apvienības pārvalde” ēkas nojaukšana, vēl objekts Vecumnieku 

apvienības teritorijā, precīzu summu nevar nosaukt.  

 I.Pētersone izsakās par saņemto informāciju par izsludinātajiem iepirkumiem un jautā, kā 

pašvaldībā tiek pieņemti lēmumi, kad tiek izsludināti iepirkumi. I.Latviete atbild, ka virzītie 

pieteikumi uz iepirkumu tiek saskaņoti; tos nesaskaņo, ja neatrod budžetā apstiprinātu 

finansējumu šādam projektam vai ja pieņemti domes lēmumi vai Finanšu komitejas lēmumi 

dalībai projektā – šādi pieteikumi tiek saskaņoti ar norādi, vai šī gada budžetā ir finansējums 

konkrētās pozīcijās vai ir domes/Finanšu komitejas lēmums, uz kura pamata veikt budžeta 

grozījumus vai finansējumu iekļaut 2025. gada budžetā. I.Pētersone lūdz atsūtīto informāciju 

papildināt ar atsauci uz konkrētiem lēmumiem un to pieņemšanas datumiem. M.Mediņš norāda, 

ka atsūtītā informācija vairāk bija informatīva par esošo projektu virzību. I.Pētersone vērš 

uzmanību, ka informācija atspoguļo, kurus projektus var virzīt vai nevirzīt realizācijai. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada 

budžeta prioritātēm". 

 G.Kalniņš papildina, ka iepirkumiem pēc budžeta pieņemšanas tiek sastādīts iepirkumu 

plāns, pēc kura vadās Iepirkumu komisija, bet gada periodā uzrodas projekti, kas ir ar 

atsevišķu domes lēmumu vai kuriem nav iepriekš izstrādāta projekta.  

 

2.p. 

Par grozījumiem Bauskas Mūzikas un mākslas skolas 2024.gada budžetā. 

 

(A.Velmunska, A.Okmanis, A.Mačeks, J.Krievs) 

 

Ziņo: A.Velmunska.  

 Sagatavots lēmuma projekts par iestādes budžeta grozījumiem starp tāmēm, t.i.,  budžeta 

izpildes procesā budžeta tāmē Nr. 1.44.07. “Bauskas Mūzikas un mākslas skolas izglīto jamo 

pārvadājumi” ietaupītos līdzekļus 2 000 EUR apmērā transporta izdevumu kompensācijām, 

izglītojamo pārvadājumiem un 860 EUR degvielai novirzīt/pārkārtot uz tāmi Nr. 1.44.01. 

“Bauskas Mūzikas un mākslas skola” 1 800 EUR tehnisko noteikumu izstrādei un 1 060 EUR 

gāzes skaitītāja nomaiņai.  

 A.Okmanis lūdz precizēt, kādi ir šie tehniskie noteikumi. A.Velmunska atbild, ka ēkai ik 

pa 10 gadiem jāveic tehnisko noteikumu izstrāde. A.Mačeks norāda, ka tie nav tehniskie 

noteikumi, bet gan tehniskais apsekojums. A.Okmanis norāda precizēt terminu.  

 J.Krievs jautā, vai gāzes skaitītājs piederēs iestādei vai AS “Gaso” kā uzskaites aparāts. 

A.Velmunska atbild, ka piederēs iestādei. J.Krievs jautā, vai būs viedais skaitītājs. A.Velmunska 
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apstiprina. J.Krievs vērš uzmanību, ka skaitītāju tehnisko apsekošanu veic AS “Gaso”, nav 

pārliecības, ka skaitītājs ir jāiegādājas iestādes īpašumā.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt lēmuma projektā par tehnisko apsekojumu, 

 

pieņemt lēmumu Nr. 7 "Par grozījumiem Bauskas Mūzikas un mākslas 

skolas 2024.gada budžetā". 

 

 

3.p. 

Par pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" un pašvaldības iestādes "Bauskas 

novada Bērnu un jaunatnes sporta skola" budžeta grozījumiem. 

 

(I.Romānovs, I.Pētersone) 

 

Ziņo: I.Romānovs.  

 Sagatavots Finanšu komitejas lēmuma projekts par budžeta grozījumiem starp iestādēm 

“Bauskas apvienības pārvalde” un “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola”. Septembrī 

pašvaldības izpilddirektors izdeva rīkojumu par stadiona Pilskalna ielā 26, Bauskā 

apsaimniekošanas funkcijas nodošanu no iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” iestādei  

“Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola”, kas paredzēja, ka apsaimniekošanas funkcija 

tiek nodrošināta no sporta skolas puses ar 1. oktobri. Rīkojumā arī tika uzdots iestādei “Bauskas 

apvienības pārvalde” nodot finanšu, materiālos un personāla resursus. Rīkojumā dotie uzdevumi 

ir izpildīti un apsaimniekošanas funkcijas šobrīd sekmīgi tiek arī nodrošināta no sporta skolas 

puses. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu un lemt samazināt izdevumus par 186 937 

EUR iestādei “Bauskas apvienības pārvalde” pilsētas stadiona ēku un teritorijas 

apsaimniekošanai un palielināt izdevumus par tādu pašu summu iestādei “Bauskas novada Bērnu 

jaunatnes sporta skola” šīs funkcijas nodrošināšanai, uzdodot Ekonomikas un finanšu 

departamenta Ekonomikas un finanšu nodaļai veikt grozījums iestāžu 2024. gada budžetā un 

kontroli par lēmumu izpildi uzdot pašvaldības izpilddirektoram.  

 I.Pētersone jautā, kāds ir pamatojums šādai rīcībai un vai ir pieņemams, ka izdots 

rīkojums un pēc tam ir budžeta grozījumi. I.Romānovs atbild, ka šis jautājums bija aktuāls arī 

augusta un septembra darba kārtībās un tika vērtēti labākie risinājumi, kā nodrošināt šīs 

saimnieciskās funkcijas realizēšanu, un tā rezultātā darba grupa ar abu iestāžu vadītāju iesaisti 

nonāca arī pie slēdziena, ka saimnieciski racionālāk un arī efektīvāk šo apsaimniekošanas 

funkciju veikta būs sporta skolai pie tā resursa, kas jau ir sporta skolai kā sporta infrastruktūras 

uzturētājai pašvaldībā. Tas arī bija galvenais iemesls šī rīkojuma izdošanai un šāda lēmuma 

projekta virzīšanai par budžeta grozījumiem. A.Okmanis papildina, ka dokumenti tika  

vienlaicīgi sagatavoti, bet iepriekšējā Finanšu komitejā neguva atbalstu dēļ nepietiekama 

paskaidrojuma.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  
6 (Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"ATTURAS" -  1 (Līga Rimševica) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 9 "Par pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības 

pārvalde" un pašvaldības iestādes "Bauskas novada Bērnu un jaunatnes 

sporta skola" budžeta grozījumiem". 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības mantas ieguldīšanu SIA "Bauskas novada 

komunālserviss" pamatkapitālā. 

 

(A.Zvirbulis, I.Pētersone, A.Okmanis, A.Mačeks, G.Kalniņš, V.Čačs, I.Romānovs) 

 

Ziņo: A.Zvirbulis.  

 Sagatavots lēmuma projekts par mantas ieguldīšanu SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” pamatkapitālā, lai virzītos uz uzņēmuma pilnvērtīgu paplašināšanu sakarā ar 

reorganizāciju sabiedrisko pakalpojumu sniegšanā ūdenssaimniecībā un siltumapgādē. No 

pārņemtajiem uzņēmumiem pašvaldības manta ieguldāma kapitālsabiedrības valdījumā un 

īpašumā, veikts mantas novērtējums naudas izteiksmē un atbilst tirgus vērtībai. Saraksts 

pievienots lēmuma projektam, kurā izklāstīta procesa gaita un atspoguļoti pamatojuma 

normatīvie akti, kā arī lemjošajā daļā norādīta vērtība, par kādu tiek palielināts pamatkapitāls 

9 892 400 EUR apmērā.  

 I.Pētersone jautā, vai jaunizveidotais uzņēmums šo mantu līdz šim neizmantoja savā 

darbībā. A.Zvirbulis atbild, ka līdz šim uzņēmums to izmantoja kā pašvaldības īpašuma mantu 

bezatlīdzības lietošanā, līdz ar to uzņēmums nevarēja rēķināt nolietojumu šai mantai. I.Pētersone 

turpina, ka tagad nododot mantu, tas ietekmēs pakalpojumu cenu. A.Zvirbulis apstiprina. 

I.Pētersone jautā, vai tas būtiski ietekmēs cenu. A.Zvirbulis atbild, ka uz to spētu atbildēt 

uzņēmuma valde, jo viņi izstrādā tarifu metodiku. I.Pētersone jautā, vai ir juridiski šķēršļi, lai 

turpinātu lietot mantu bezatlīdzības lietošanā, lai nevajadzētu rēķināt amortizāciju un palielināt 

pakalpojuma cenu. A.Zvirbulis atbild, ka juridisku šķēršļu nav, tas drīzāk ir darbības 

sakārtošanas jautājums, kā arī, ja netiek veikti amortizācijas aprēķini, iekārtas nolietojas un 

uzņēmumam nebūs līdzekļu, ar ko tās uzturēt un atjaunot.  

 A.Okmanis precizē, ka manta tiek ieguldīta pamatkapitālā, kas tiek fiksēta naudas 

izteiksmē un jautā, kāda jēga ir sarakstam, kurā liels skaits mantu, īpašumu un pamatlīdzekļu ir 

ar nulles vērtību. A.Zvirbulis atbild, ka tirgus izpratnē ir ar nulles vērtību, bet uzņēmums mantu 

izmanto; manta nebūs vairs pašvaldības īpašums, bet gan kapitālsabiedrības. A.Okmanis norāda, 

ka runa ir par skaitlisko ieguldījumu, nevis par konkrētu mantu ieguldījumu. A.Zvirbulis atbild, 

ka tāds ir vērtētāja vērtējums par nulles vērtību mantām.  

 I.Pētersone precizē, vai pēc mantas ieguldīšanas uzņēmuma pamatkapitālā nevajadzēs 

vēlreiz pārvērtēt mantas un vai pēc tam neveidosies ar nodokli apliekamā daļa. A.Zvirbulis 

atbild, ka pārvērtēšanu veiks pēc grāmatvedības uzskaites. I.Pētersone piebilst, vai, lai ņemtu 

grāmatvedības uzskaitē, nevajadzēs nulles vērtības mantas pārvērtēt, ņemot vērā to, ka tās tiks 

izmantotas saimnieciskajā darbībā. A.Mačeks atbild, ka to pārvērtēs iekšējā komisija.  

I.Pētersone vērš uzmanību, ka pārvērtēšanas rezultātā var rasties vērtība, no kuras var rasties 

nodoklis no apliekamā uzņēmuma ienākuma nodokļa bāzes. A.Zvirbulis atbild, ka precīzi nevar 

apgalvot, vai nodoklis radīsies.  

 G.Kalniņš jautā, vai sarakstā iekļauta visa manta vai pēc uzņēmuma izvēles. A.Zvirbulis 

atbild, ka manta tika vērtēta pēc uzņēmuma dotā darba uzdevuma, t.i., pēc uzņēmuma izvēles. 
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G.Kalniņš vērš uzmanību, ka pamatkapitālā neiekļauj to mantu, kas nav noteikta uzņēmuma 

darbības veidos, piemēram, bijušā SIA “Jaunolis” tehnika; ierosina noteikt nomas maksu par 

mantas izmantošanu, jo tā ir pašvaldībai piederoša manta, kas netiek iekļauta pamatkapitālā un 

netiek izmantota. A.Zvirbulis norāda, ka tā nodota bezatlīdzības lietošanā pašvaldības funkcijas 

nodrošināšanai. G.Kalniņš aizrāda, kā var lietot, ja uzņēmumam nav noteikts tās lietošanas 

darbības veids statūtos.  

 V.Čačs jautā, vai šī manta ir ietverta tarifā, ko kapitālsabiedrība iesniegusi 

apstiprināšanai regulatoram 100 % paaugstinājumam. A.Zvirbulis atbild, ka šī manta nav 

ietverta. A.Mačeks norāda, ka nebūs 100 % paaugstinājums, tā ir laikraksta “Bauskas Dzīves” 

interpretācija, pēc esošajiem tarifiem vidējais pieaugums ūdenssaimniecības sistēmās varētu būt 

22 %; saistībā ar mantu, svarīgi saprast mantas nolietojuma periodu, kas ietekmēs tarifu; šobrīd 

izvērtē mantas nolietojumu dažādos periodus. A.Okmanis papildina, ka pirmdien notiks sarunas 

ar SIA “Bauskas novada komunālserviss”, jo vadībai netika iesniegti tarifu aprēķini, kas tiks 

izanalizēti un pieļauj iespēju tarifu atsaukšanai. A.Mačeks piebilst, ka bija noteikts termiņš, līdz 

kuram tarifi bija jāiesniedz. G.Kalniņš jautā, vai tarifs bija jāiesniedz arī vadībai, ja 

izpilddirektors tos izvērtēja. A.Okmanis atbild, ka tie netika iesniegti izpilddirektoram.  

 I.Pētersone lūdz izpilddirektoru izvērtēt mantas sarakstu – ko ieguldīt pamatkapitālā, ko 

atstāt bezatlīdzības lietošanā, nevajadzīgās mantas pārdodot. A.Okmanis piekrīt. A.Mačeks 

piebilst, ka Vides un attīstības komitejas sēdē vērsa valdes locekļa uzmanību pārskatīt mantas 

sarakstu, vai visas mantas ir korekti ietvertas, jo daži objekti iekļauti sarakstā, kuri nebija kā 

pasūtījums vērtēšanai; D.Rijkurim uzdots līdz domes sēdei pārbaudīt darba uzdevuma atbilstību 

mantas saraksta apjomam. I.Romānovs komentē par G.Kalniņa jautājumu, ka tarifa 

sagatavošanas un iesniegšanas pienākums uzņēmumam izveidojās jau pusgadu pēc 

reorganizācijas procesa pabeigšanas. Ņemot vērā visu reorganizācijas procesus un veicamās 

darbības uzņēmuma pakalpojumu sakārtošanā, uzņēmums bija lūdzis regulatoram atlikt tarifu 

iesniegšanu šajā termiņā pus gadu pēc reorganizācijas un sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas 

komisija piekrita pagarināt šo termiņu līdz šī gada 15. oktobrim. Priekšsēdētājs jau minēja, ka 

uzņēmums diemžēl neinformēja nedz izpilddirektoru kā kapitāldaļu turētāju, nedz arī domes 

vadību un šo sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijas uzlikto pienākumu izpildīja, bet 

līdz ar šobrīd nav padziļinātu komentāru, jo vadība netika iepazīstināti ar sagatavoto tarifu 

projektu. Notiks sarunas ar uzņēmumu un tad vadība vērtēs, vai šis tarifu pieteikums, kas ir 

iesniegts, nav atsaucams un nosakāms ar lūgumu regulatoram jauna tarifa sagatavošanas un 

iesniegšanas termiņam.  

 G.Kalniņš precizē – uzņēmums pieprasa tarifa iesniegšanas termiņa pagarinājumu, lai 

pienācīgi sagatavotu tarifu, bet pus gadu novelk laiku to nesagatavojot un neiepazīstinot ar to 

izpilddirektoru. I.Romānovs norāda, ka runa ir par komunikāciju un nav argumentu, ka tarifs ir 

nepamatots, iespējams, ka tas ir pilnībā pamatots, to izvērtēs regulators. V.Čačs vērš uzmanību 

uz jautājuma nopietnību, realizēti trīs projekti, bet iedzīvotājiem sanāks maksāt dubultā. 

A.Okmanis norāda, ka tarifā nebūtu jāiekļauj Eiropas projektu daļu, to arī nepieciešams 

pārbaudīt. A.Mačeks papildina, ja Bauskai būtu pievienoti visi pagasti, tad tarifs būtu krietni 

lielāks; jāizvērtē noteikt visiem vienotu tarifu vai atsevišķu tarifu, kas būtu atkarīgs no ūdens un  

kanalizācijas sistēmas uzlabošanas darbiem. V.Čačs norāda, ka Bauskas novada pagastos 

savulaik šīs sistēmas tika sakārtotas, pateicoties Eiropas projektiem. A.Mačeks piebilst, ka tarifu 

palielina pagasti, kas tiek pievienoti Bauskas pilsētai.    

 G.Kalniņš norāda, ka arī Vecumnieku pagastos tika realizēti Eiropas projekti un tarifā 

tika iekļauta pašvaldības līdzfinansējuma daļa, nevis Eiropas finansējums; jāapzinās, ka, veidojot 

šādu uzņēmumu un veicot šos pakalpojumus centralizēti, katrai sabiedrībai vai aģentūrai ir bijuši 

savi izdevumi, kurus iekļauj tarifā; saimnieciskie izdevumi jau vairs nav sadalāmi un par to 

vajadzēja domāt, veidojot tik lielu uzņēmumu. V.Čačs ierosina sadalīt šos izdevumus. 

 A.Okmanis rezumē, ka izpilddirektoram nosūtīta informācija par SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” valdes priekšsēdētāja neizdarītām lietām un rīt izpilddirektors pieņems lēmumu 

par tālāko darbību. Vēršas pie izpilddirektora organizēt mantas saraksta precizēšanu. 
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 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt mantas sarakstu, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par Bauskas novada 

pašvaldības mantas ieguldīšanu SIA "Bauskas novada komunālserviss" 

pamatkapitālā". 

 

 

5.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 23. decembra lēmumā "Par uzturdevas 

kompensācijas apmēru un izmaksāšanas kārtību Bauskas novada pašvaldības policijas 

amatpersonām". 

 

(E.Gailis, G.Kalniņš, I.Pētersone) 

 

Ziņo: E.Gailis.  

 Kopš 2023. gada Bauskas novada pašvaldības policijai noteikts uzturdevas 

kompensācijas apmērs 100 EUR mēnesī. Lai kompensētu inflācijas radīto cenu pieaugumu,  

uzlabotu pašvaldības policijas darba apstākļus, nepieciešams palielināt kompensācijas apmēru, to 

nosakot 400 EUR mēnesī. Palielinājums daļēji segs pašvaldības policijas darba izmaksas īpaši 

strauji pieaugošās inflācijas apstākļos un motivēs darbiniekus palikt dienestā, īpaši tos, kas nav 

saņēmuši pieaugumu kopš 2022. gada. Citās tiesībsargājošās institūcijās darbinieku atalgojums 

pieaug un stipri pārsniedz Bauskas novada pašvaldības policijas atalgojumu, līdz ar to 

samazinoties konkurences spējām, un, lai mazinātu risku tiesisko attiecību izbeigšanai dēļ zemās 

konkurences, lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. Informē par citu pašvaldību 

kompensāciju apmēriem.  

 G.Kalniņš izsakās par uzturdevas būtību un jautā, cik maiņu mēnesī sanāk vienam 

inspektoram un kā dienā tiek aprēķināts uzturdevas apmērs. E.Gailis atbild, ka aprēķins veikts 

proporcionāli nostrādātajām darba stundām – ja nostrādātas attiecīgās stundas, tiek piešķirts 

noteiktais uzturdevas apmērs; ja nav nostrādātas attiecīgās stundas, tad uzturdevas apmērs tiek 

proporcionāli samazināts; kompensācija ir kā algas pielikums, kas netiek aplikts ar nodokli. 

 I.Pētersone jautā, kāds šobrīd ir atalgojums pašvaldības policistiem. E.Gailis atbild, ka 

inspektoru atalgojums ir 1093 EUR mēnesī un minētās kompensācijas apmērs, kā arī nakts 

stundu un virstundu darba atalgojums. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. 

gada 23. decembra lēmumā "Par uzturdevas kompensācijas apmēru un 

izmaksāšanas kārtību Bauskas novada pašvaldības policijas 

amatpersonām"". 

 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības iestādes "Iecavas vidusskola" maksas pakalpojuma cenrāža 

apstiprināšanu". 

 

(D.Skuja) 

 

Ziņo: D.Skuja.  

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem lēmumā par izglītības iestādes “Iecavas 

vidusskola” cenrādi, to papildinot ar punktu par svinību zāles nomu Skolas ielā 37, Iecavā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2023. gada 30. marta lēmumā "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Iecavas vidusskola" maksas pakalpojuma cenrāža 

apstiprināšanu"". 

 

7.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 

"Kārtība, kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada 

pašvaldības sportistiem – bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos un komandu 

sporta veidos, izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu 

uzvarētajiem". 

 

(B.Grantiņa, A.Okmanis, J.Krievs, L.Rimševica, G.Kalniņš, I.Pētersone, B.Gāga, E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: B.Grantiņa.  

 Lūdz izskatīt sagatavoto lēmuma projektu par grozījumiem nolikumā par kārtību, kādā 

piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada pašvaldības sportistiem – 

bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos un komandu sporta veidos, izglītības iestādēm, 

sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu uzvarētajiem. Lēmuma projekts izskatīts 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, kurā jautājumi izdiskutēti ar komitejas vadītāja 

vietnieku J.Krievu. Grozījumi veikti, lai kopumā veicinātu gan sporta, gan skolas sporta, 

individuālā sporta un komandas sporta veidu attīstību. Diskusija bija par 5.1. punktu ar norādi 

svītrot “pasaules čempionātos” - Bauskas novada sporta skola nepiekrīt, jo atbalstam pasaules 

čempionātos ir jābūt ar piebildi “olimpiskajos sporta veidos”, arī 5.2. punktam ar atsauci uz 

Eiropas un pasaules čempionātiem ir jābūt. Kopumā grozījumi neietekmēs budžetu – vecuma 
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posmu 7-10 gadi apbalvošanu veic konkrētās novada profesionālās ievirzes skolas, lai šie 

jaunieši tiektos uz lielo sporta laureātu. Lai veicinātu mazo skolu sporta atbalstu, nolikumā 

atrunāta 3. skolu grupa atbilstoši skolu kontingentam. Nolikums grozīts, lai tas būtu vērsts uz 

kvalitāti un sporta veidu attīstību, un uz kopējā sporta izaugsmi.  

 A.Okmanis informē, ka iesniegti 3 priekšlikumi. Aicina J.Krievu komentēt 1. 

priekšlikumu “svītrot vārdus Olimpiskās spēles un Pasaules čempionāti, no šī nolikuma p.5.1. un 

p.16.1. , jo par panākumiem šāda līmeņa sporta pasākumos ir paredzētas naudas balvas 2022 

gada 27 janvāra nolikumā ,, Par sporta pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības 

budžeta sadales kārtību Bauskas novadā ‘’ VII. nodaļā ,,Personu godināšanu un naudas balvu 

piešķiršanu, pašvaldības sportistiem, treneriem un sporta spēļu komandām par 

sasniegumiem’’p,68. Naudas balvu sadalījumā par panākumiem Pasaules jaunatnes olimpiskajās 

spēles rosinu samazināt naudas balvas par 50 % .un svītrot p.16.1.7”. 

J.Krievs norāda svītrot “Olimpiskās spēles un Pasaules čempionātos”, jo šie apbalvojumi atrunāti 

citā nolikumā, atstāt “pasaules jaunatnes čempionātos”, nedublējot apbalvojumus.  

 L.Rimševica piekrīt, ka jāsvītro “olimpiskās spēles”, jo par to saņem apbalvojumu 

pieaugušo laureātā, bet jāpapildina ar “pasaules jaunatnes čempionātos”, tad netiktu dublēts. 

B.Grantiņa norāda, ka nepieciešams papildinājums ar “olimpiskos sporta veidos”. 

 G.Kalniņš norāda, ka nav pareizi, ka apbalvojumi tiek piešķirti pēc abiem nolikumiem – 

nolikumos mainīt apbalvojumu saņēmēju vecumu.  

 A.Okmanis rezumē 5.1. punktu noteikt “5.1. kuri piedalījušies Pasaules jaunatnes 

čempionātos, Pasaules jaunatnes Olimpiskajās spēlēs un izcīnījuši 1.-12. vietu olimpiskajos 

sporta veidos”. Lūdz balsot par šo priekšlikumu. 

 

Balsojums par J.Krieva iesniegto priekšlikumu “svītrot vārdus Olimpiskās spēles un Pasaules 

čempionāti, no šī nolikuma p.5.1. un p.16.1. , jo par panākumiem šāda līmeņa sporta pasākumos 

ir paredzētas naudas balvas 2022 gada 27 janvāra nolikumā ,, Par sporta pasākumiem un sporta 

attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta sadales kārtību Bauskas novadā ‘’ VII. nodaļā ,,Personu 

godināšanu un naudas balvu piešķiršanu, pašvaldības sportistiem, treneriem un sporta spēļu 

komandām par sasniegumiem’’p,68. Naudas balvu sadalījumā par panākumiem Pasaules 

jaunatnes olimpiskajās spēles rosinu samazināt naudas balvas par 50 % .un svītrot p.16.1.7” 

 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

Priekšlikums atbalstīts. 

 

Saistībā ar pirmo priekšlikumu J.Krievs rosina Pasaules jaunatnes olimpiskajās spēlēs 

samazināt naudas balvas par 50 %. B.Grantiņa paskaidro, ka treneri pasākumos tiek apbalvoti ar 

piemiņas balvu, kurus darba kvalitātes nolikumā plāno apbalvot gada sākumā no mērķdotācijas, 

norādot, ka naudas balvas netiek apliktas ar nodokļiem, uz tām attiecināms likuma par 

nodokļiem 9. pants.  

J.Krievs komentē 2. iesniegto priekšlikumu “izteikt p.13.Naudas balvas sportistiem, 

treneriem , sporta skolotājiem un sporta spēļu komandām tiek piešķirtas par vienu –augstāko 

sportisko sasniegumu katrā sporta veidā, individuālajā un komandu vērtējumā.” – sarunā ar 

B.Grantiņu tika izskaidrots, ka punktā nav ietvertas naudas balvas treneriem, kas pieminētas 

priekšlikumā, līdz ar to piekrīt, ka “treneriem” nav jāiekļauj; priekšlikums naudas balvas piešķirt 

par vienu augstāko sasniegumu. A.Okmanis norāda, ka esošajā nolikumā ir atruna par naudas 

balvas piešķiršanu par vienu augstāko sasniegumu. J.Krievs rezumē savu priekšlikumu – punktu 
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papildināt ar “katrā sporta veidā”. L.Rimševica papildina un atbalsta, ka J.Krieva izpratnē bērns 

tiek apbalvots katrā sporta veidā, t.i., piemēram, gan vieglatlētikā, gan basketbolā izcīnot augstus 

rezultātus un saņemot divas naudas balvas.  

G.Kalniņš lūdz precizēt par sporta skolotājiem un treneriem, kuriem būs naudas balvas. 

L.Rimševica paskaidro, ka naudas balvu saņems tikai sportists un sporta skolotājs, treneris 

naudas balvu nesaņem; sporta skolotājs saņem atbilstoši skolu grupu vērtējumam. B.Grantiņa 

komentē attiecībā par sporta veidiem – ir atrunāts starp skolu un profesionālās ievirzes izglītības 

iestāžu direktoriem un tie nevar dublēties -  ir augstākā vieta individuālajos veidos vai komandas 

sporta veidos - saņem vienu naudas balvu un balvas par konkrētiem sporta veidiem, kas var būt 

vairāki; maksimāli atbalsta trenerus Bauskas novada iespēju robežās un dotācijas apmērā.  

A.Okmanis jautā, vai tas atstātu kādu iespaidu uz pašvaldības budžetu, ja tiktu piešķirtas 

naudas balvas par katru sporta veidu, kāpēc to sporta skolas neatbalsta; aicina atbalstīt J.Krieva 

priekšlikumu par katru sporta veidu “izteikt p.13.Naudas balvas sportistiem, treneriem , sporta 

skolotājiem un sporta spēļu komandām tiek piešķirtas par vienu –augstāko sportisko sasniegumu 

katrā sporta veidā, individuālajā un komandu vērtējumā.”. I.Pētersone izsakās, ka muļķīgi, ka 

pasākumā treneris netiek apbalvots, visi to nezina, ka sporta skola treneri jau ir apbalvojusi no 

piešķirtās dotācijas. B.Grantiņa paskaidro, ka pedagogiem naudas balvas izmaksā decembra 

sākumā, bet bērniem izmaksā laureāta pasākuma dienā.  

G.Kalniņš norāda, ka olimpiskajos sporta veidos var būt sasniegumi, kur nav sporta 

skolas pedagogu, bet ir treneris, kura audzēknis uzrāda augstus sasniegumus, sanāk, ka šis 

treneris nesaņem naudas balvu.  

A.Okmanis vērš uzmanību, ka neskaidrību ir daudz, jānodod izskatīšanai atkārtoti darba 

grupai. B.Grantiņa norāda atstāt tikai olimpiskos sporta veidus. G.Kalniņš norāda, ka netika 

sniegta atbilde uz jautājumu. B.Gāga paskaidro, ka sporta skolotājus apbalvo tikai par 

sasniegumiem Bauskas novada skolu sacensībās; ja sportisti sasniedz augstvērtīgu rezultātu 

Eiropā, pasaulē vai Latvijā, sporta skolotājs netiek vērtēts; treneris tiek apbalvots ar balvu, bērns 

ar naudas balvu un balvu. 

A.Okmanis rezumē balsot par J.Krieva priekšlikumu, kurš nosaka naudas balvas 

piešķiršanu par augstāko sportisko sasniegumu katrā sporta veidā. 

 

Balsojums par J.Krieva priekšlikumu “izteikt p.13.Naudas balvas sportistiem, treneriem , sporta 

skolotājiem un sporta spēļu komandām tiek piešķirtas par vienu –augstāko sportisko sasniegumu 

katrā sporta veidā, individuālajā un komandu vērtējumā.” 

 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

Priekšlikums atbalstīts. 

 

 J.Krievs komentē iesniegto 3. priekšlikumu papildināt to ar norādi par summu pēc 

nodokļu nomaksas “papildināt sadaļu ,,IV, Izvirzīto kandidātu apbalvošana un naudas balvu 

apmērs’’ ar norādi , ka izmaksājamā summa ir pēc nodokļu nomaksas”; diskusijā ar sporta skolas 

direktori tika norādīts, ka uz šāda veida apbalvojumiem neattiecas likums par Iedzīvotāju 

ienākumu nodokli 9. panta 10. punkts; likums izskaidro gadījumus par sacensībās iegūtajām 

balvām, kuras netiek apliktas ar nodokli, minot balvas vērtību līdz 143 EUR. A.Okmanis aicina 

nesarežģīt apbalvojumu piešķiršanas kārtību, līdz šim nodokļu jautājumi problēmas neradīja. 

J.Krievs turpina, ka šāds noteikums ir nolikumā par pieaugušo apbalvošanu. A.Mačeks norāda, 

ka pieaugušie ir darba attiecībās. A.Okmanis jautā, vai nodokļi tiek ieturēti. L.Rimševica 
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paskaidro, ka nodokļi netiek ieturēti, sportisti tiek prēmēti ar naudas balvām līdz tādām pašām 

summām un tie nav darba attiecībās. B.Grantiņa papildina, ka likums tika izskatīts atkārtoti, 

sportisti tiek prēmēti katru gadu, zina šo lietu kārtību. L.Rimsēvica papildina, ja ir virs 143 EUR, 

tad naudas balvas tiek apliktas ar nodokli. I.Pētersone citē 9. pantu – “ar nodokli neapliekamas ir 

konkursos un sacensībās saņemtās mantiskās un naudas balvas, prēmijas, kuru kopīgā vērtība..”.  

 A.Okmanis rezumē neatbalstīt J.Krieva iesniegto priekšlikumu, jo apbalvojums tiek 

piešķirts par sacensībām. I.Pētersone ierosina precizēt likuma izpratni šajā gadījumā. G.Kalniņš 

ierosina norādīt “par sasniegumiem sacensībās”.  

 

Balsojums par J.Krieva priekšlikumu “papildināt sadaļu ,,IV, Izvirzīto kandidātu apbalvošana un 

naudas balvu apmērs’’ ar norādi , ka izmaksājamā summa ir pēc nodokļu nomaksas” 

 

"PAR"  -  1 (Juris Krievs) 

"PRET" -  
6 (Guntis Kalniņš, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"ATTURAS" -  1 (Ināra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

Priekšlikums noraidīts. 

 

 G.Kalniņš izsakās par kopīgo nolikumu stāšanos spēkā un norāda, vai pretenzijas nebūs 

svītrojot vairākas sacensības.  

 L.Rimševica ierosina 5.3. un 5.4. punktu izteikt šādā redakcijā: “5.3. kuri piedalījušies 

Latvijas jaunatnes čempionātā vai Latvijas Jaunatnes meistarsacīkstēs un kadetu čempionātos, 

Latvijas Jaunatnes Olimpiādē; 5.4. kuri piedalījušies Latvijas Basketbola savienības, Latvijas 

jaunatnes basketbola līgas Superlīgā un izcīnījuši 1.-12. vietu, Latvijas kausā volejbolā un 

izcīnījuši 1.-3.vietu, svītrojot Reģionālajā basketbola līgā un RAmirent Nacionālajā basketbola 

līgā un izcīnījuši 1.-3. vietu”; papildināt ar Latvijas jaunatnes čempionātu un atstāt spēkā 

redakciju par 1-.12. vietu, kāda bija pēc Izglītības, kultūras un sporta komitejas, jo par to netika 

lemts.  

 A.Mačeks jautā, pēc kuras komitejas ir ar sarkano izsvītrotais teksts. E.Grigorjeva atbild, 

ka ar zilo iekrāsotais ir labojumi, kurus lūdza B.Grantiņa. A.Mačeks norāda, ka nedrīkst labot 

pēc komitejā nolemtā. B.Grantiņa izskaidro par 5.4. punktu, atstājot punkta redakcijā “Latvijas 

Basketbola savienības, Latvijas jaunatnes basketbola līgas Superlīgā un izcīnījuši 1.-12. vietu, 

Latvijas kausā volejbolā un izcīnījuši 1.-3.vietu”. L.Rimševica papildina, ka par volejbolu bija 

priekšlikums no Vecumnieku sporta skolas, un norāda, ka ir neskaidrības par nolikuma 

grozījumiem, tādu priekšlikumu nebija par svītrotajām vietām.  

 A.Okmanis ierosina atkārtoti novirzīt izskatīšanai komitejai. E.Grigorjeva izskaidro, ka 

pēc B.Grantiņas pieprasījuma 5.4. punktā samainītas vietas no 1.-12. vietai uz 1.-10. vietai un 

papildināts ar “Latvijas kausā volejbolā un izcīnījuši 1.-3.vietu”. A.Mačeks jautā, vai tas tika 

izdarīts pēc Izglītības, kultūras un sporta komitejas. E.Grigorjeva apstiprina. A.Okmanis norāda, 

ka par šo bija jālemj Izglītības, kultūras un sporta komitejai. L.Rimševica norāda, ka vērtējumā 

par naudas balvām nebija norādīts, kādas naudas balvas pienākas sportistiem Superlīgā. 

A.Mačeks jautā, kurā punktā noteikti Superlīgas apbalvojuma apmēri. E.Grigorjeva norāda uz 

tehnisku kļūdu nolikuma konsolidētā redakcijā. 

 A.Okmanis izsludina sēdes pārtraukumu plkst. 10.37 un lūdz sekretariātam izdrukāt 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas protokolu un nolikuma konsolidēto versiju.  

 Sēde tiek atsākta plkst. 10.54. 

 A.Okmanis rezumē, ka deputātiem iesniegta nolikuma konsolidētā redakcija ar 

veiktajiem grozījumiem, izņemot J.Krieva priekšlikumus grozījumiem, tie tiks iestrādāti. 

A.Mačeks precizē, vai 5.3. punktā tiek noteiktas 1.-12. vietas. Visi piekrīt. A.Mačeks jautā, kurā 
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punktā noteikti Superlīgas apbalvojuma apmēri. B.Gāga paskaidro, ka izcīnot vietu Superlīgā 

balva pienākas katram komandas spēlētājam. A.Okmanis jautā, kurā punktā noteikts balvas 

apmērs par Superlīgu, vai 17.2. punkts to nosaka. A.Mačeks ierosina 17.2. punktu papildināt ar 

“t.sk. Superlīgā”. B.Grantiņa atbild, ka Superlīgas balvu apmēri noteikti 17.3. punktā. A.Mačeks 

norāda līdz domes sēdei nodefinēt 17.3. punktu.  

 L.Rimševica ierosina “Latvijas čempionāts” papildināt ar jaunatnes – “Latvijas jaunatnes 

čempionāts”.  

 A.Okmanis aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu un līdz domes sēdei veikt 

korekcijas.  

  

Par lēmumu kopumā balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

5.1. punktā kuri piedalījušies Pasaules jaunatnes čempionātos, Pasaules 

jaunatnes Olimpiskajās spēlēs un izcīnījuši 1.-12. vietu olimpiskajos 

sporta veidos, 

 

5.3. punktā kuri piedalījušies Latvijas jaunatnes čempionātā vai Latvijas 

Jaunatnes meistarsacīkstēs un kadetu čempionātos, Latvijas Jaunatnes 

Olimpiādē, 

 

5.4. kuri piedalījušies Latvijas Basketbola savienības, Latvijas 

jaunatnes basketbola līgas Superlīgā un izcīnījuši 1.-12. vietu, Latvijas 

kausā volejbolā un izcīnījuši 1.-3.vietu, svītrojot Reģionālajā basketbola 

līgā un RAmirent Nacionālajā basketbola līgā un izcīnījuši 1.-3. vietu”; 

 

13. punktā Naudas balvas sportistiem, treneriem , sporta skolotājiem un 

sporta spēļu komandām tiek piešķirtas par vienu –augstāko sportisko 

sasniegumu katrā sporta veidā, individuālajā un komandu vērtējumā, 

 

nodefinēt 17.3. punktu, 

 

nolikumā jēdzienu “Latvijas čempionāts” papildināt ar “jaunatnes” – 

“Latvijas jaunatnes čempionāts”, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas 

novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 "Kārtība, 

kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada 

pašvaldības sportistiem – bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos 

un komandu sporta veidos, izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, 

novada skolēnu sporta spēļu uzvarētajiem"". 

 

Deputāte L.Rimševica no sēdes aiziet plkst. 11. 
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8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" direktores 

mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

 

(B.Šumina) 

 

Ziņo: B.Šumina.  

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas bērnu un 

jauniešu centrs” direktores mēneša darba algas likmes noteikšanu, pamatojoties uz MK 

noteikumiem Nr. 445 un Bauskas novada domes noteikumiem Nr. 4, kā arī uz Bauskas novada 

pašvaldības dibināto izglītības iestāžu vadītāju profesionālās novērtēšanas komisijas lēmumu. 

Lēmuma projekts paredz no 2024. gada 1. oktobra līdz 2025. gada 30. septembrim noteikt 

direktorei mēneša darba algas likmi, kas tiek finansēta no pašvaldības budžeta līdzekļiem, 1972 

EUR apmērā. Pievienota aprēķina datne. Jautājums tika izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras 

un sporta komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Mačeks, Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" direktores mēneša darba algas 

likmes noteikšanu". 

 

 

9.p. 

Par atlīdzības noteikšanu pašvaldības vēlēšanu komisijas un iecirkņu komisiju 

priekšsēdētājiem, sekretāriem un locekļiem. 

 

(L.Kausiniece) 

 

Ziņo: L.Kausiniece.  

 Sagatavotais lēmumprojekts paredz noteikt atlīdzības apmēru Bauskas novada vēlēšanu 

komisijai un iecirkņu komisijām pašvaldību vēlēšanu sagatavošanā. Pašvaldības vēlēšanu 

komisiju un vēlēšanu iecirkņu komisiju likuma 3. panta otrajā daļā paredzēts, ka vēlēšanu 

komisiju un iecirkņu komisiju darbība domes vēlēšanu sagatavošanā un sarīkošanā tiek finansēta 

no pašvaldības budžeta. Likuma 21. panta trešā daļa nosaka, ka atlīdzības apmēru nosaka dome. 

Lēmumprojektā šīs atlīdzības stundas tarifa likmes ir norādītas, balstoties uz MK noteikumiem 

Nr. 144 un Nr. 584, kas nosaka normatīvus atlīdzības apmēra noteikšanai, kā arī uz Centrālās 

vēlēšanu komisijas lēmumu, ar kuru tiek noteikta konkrētas stundas tarifa likme, ņemot vērā 

attiecīgā komisijas locekļa darba apjomu un atbildību. Pielikumā pievienoti MK noteikumi un  

Centrālās vēlēšanu komisijas lēmums, kurā redzamas noteiktās darba stundas tarifa likmes 

pašvaldību vēlēšanu komisijai ar iecirkņu skaitu no 15 līdz 28 un iecirkņu komisijām laikā, kad 

2024. gadā tika pildīti ar Eiropas parlamenta vēlēšanām saistītie pienākumi. Bauskas novadā ir 

23 vēlēšanu iecirkņi. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par atlīdzības noteikšanu pašvaldības 

vēlēšanu komisijas un iecirkņu komisiju priekšsēdētājiem, sekretāriem 

un locekļiem". 

 

 

10.p. 

Par līdzekļu pārdali Bauskas novada pašvaldības iestādei "Bauskas Centrālā bibliotēka". 

 

(M.Kuļikauska, I.Pētersone, A.Okmanis, I.Latviete) 

 

Ziņo: M.Kuļikauska.  

 Sagatavots lēmuma projekts par līdzekļu pārdali Bauskas novada pašvaldības iestādei 

“Bauskas Centrālā bibliotēka”, sakarā ar ietaupītajiem līdzekļiem par Vecsaules bibliotēkas 

projekta projektēšanu. Iestādes pamatdarbības nodrošināšanā nozīmīga loma ir kvalitatīvam 

tehnoloģiskajam nodrošinājumam. Nākamā gada budžetā iekļauta datortehnikas nomaiņa gan 

centrālajā bibliotēkā, gan pagastu bibliotēkās. Nepieciešamo finansējumu var nodrošināt iestādes 

apstiprinātā budžeta ietvaros, jo bibliotēkas telpu ierīkošanas “Pagastmāja”, Vecsaulē līgumcena 

bija 2 420 EUR nevis plānotie 12 000 EUR. Lūdz atbalstīt iestādei budžeta ietvaros izpildes 

procesā ietaupītos līdzekļus novirzīt datortehnikas iegādei. 

 I.Pētersone jautā, kāpēc netiek lemts par iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” 

ieekonomēto līdzekļu par elektrību novirzīšanu apgaismojuma elementu nomaiņai Dāviņos; kāda 

ir kārtība, kad tiek lemts par līdzekļu pārdali. A.Okmanis paskaidro, ka tiek lemts gadījumos, kad 

iestādes kodos jāveic izmaiņas. I.Pētersone norāda, ka elektrība un apgaismojuma elementu 

nomaiņa ir dažādas pozīcijas. I.Latviete atbild, ka iestādei “Bauskas apvienības pārvalde” 

jāiesniedz lēmuma projekts apstiprināšanai Finanšu komitejā, nav informācijas, ka iestāde šādu 

grozījumu gatavojas iesniegt. A.Okmanis piebilst, ka bez Finanšu komitejas lēmuma iestāde 

šādu līdzekļu novirzīšanas procedūru nevarēs realizēt.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.   

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 8 "Par līdzekļu pārdali Bauskas novada 

pašvaldības iestādei "Bauskas Centrālā bibliotēka"". 

 

 

11.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē “Vecumnieku 

apvienības pārvalde”. 

 

(D.Šileika) 
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Ziņo: D.Šileika.  

Iestādei “Vecumnieku apvienības pārvalde” 2024. gada budžeta ieņēmumu klasifikācijas 

kodā 13.0.0.0. “Ieņēmumi no valsts (pašvaldību) īpašuma iznomāšanas, pārdošanas un no 

nodokļu pamatparāda kapitalizācijas” tika plānoti ieņēmumi 306 069 EUR, faktiskā budžeta 

izpilde uz 18.10.2024. sastāda 346 084 EUR, tātad virsplāna ieņēmumi 40 015 EUR. 2024.gada 

budžetā tika plānoti līdzekļi 23 ēku, būvju un 18 zemes gabalu kadastrālajai uzmērīšanai, 

novērtēšanai un ierakstīšanai zemesgrāmatā. Pārvaldē saņemti 73 ēku, būvju un 4 zemes gabalu 

atsavināšanas ierosinājumi, līdz ar to ir radušies papildus  izdevumi pašvaldības valdījumā esošo 

ēku kadastrālajai uzmērīšanai, novērtēšanai un ierakstīšanai zemesgrāmatā, lai nekustamos 

īpašumus nodotu atsavināšanai. Sagatavots lēmuma projekts palielināt iestādes “Vecumnieku 

apvienības pārvalde” plānotos ieņēmumus un izdevumus no ēku un būvju pārdošanas par 40 015 

EUR atsavināšanas procesu izpildei.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu 

Bauskas novada pašvaldības iestādē “Vecumnieku apvienības 

pārvalde”". 

 

 

12.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Iecavas 

apvienības pārvalde". 

 

(N.Vāvers, A.Okmanis, G.Kalniņš, I.Pētersone, A.Mačeks) 

 

Ziņo: N.Vāvers.  

 Iestāde “Iecavas apvienības pārvalde” lūdz palielināt plānotos ieņēmumus no ēku un 

būvju īpašumu pārdošanas par 90 690 EUR un no zemes īpašuma pārdošanas par 9 110 EUR un 

samazināt iestādes dotāciju no vispārējiem ieņēmumiem par 22 513 EUR, kā arī palielināt 

plānotos izdevumus par 77 287 EUR, t.sk., 34 640 EUR Iecavas pilsētas apgaismojuma izbūvei 

Bērzu ielā; 16 447 EUR Iecavas pilsētas Edvarta Virzas ielas gājēju pārejas projektēšanai un 

izbūvei; 26 200 EUR lietotu hokeja laukuma apmaļu iegādei. 2024. gada budžetā ieņēmumi bija  

plānoti 27 000 EUR, faktiskā budžeta izpilde ir 126 814 EUR. 

 A.Okmanis jautā, vai iestādei zemes kadastrālajai uzmērīšanai līdzekļi pietiek. N.Vāvers 

atbild, ka īpašumu novērtēšanai līdzekļi ir pietiekami.  

 G.Kalniņš norāda rūpīgāk pievērst uzmanību plānošanai, jo nav normāli, ka plāno 27 000 

EUR, bet iegūtie ieņēmumi pārsniedz 90 000 EUR; jautā, vai hokeja laukuma apmaļu iegāde bija 

prioritāšu sarakstā. N.Vāvers atbild, ka prioritāšu sarakstā bija iekļautas aktuālas atbalstāmās 

aktivitātes, šī aktivitāte nebija iekļauta; šogad iestāde veido jauno prioritāšu sarakstu, kurā 

iekļaus visas Iecavas apvienības vajadzības; Iecavā ir hokeja laukums jau vairākus gadus un tam 

nepieciešami uzlabojumi, šo laukumu uztur aktīvs hokeja klubs pēc savstarpējas vienošanās; 

apmales plānots iegādāties jaunajam daudzfunkcionālajam laukumam.  

 G.Kalniņš turpina, vai iesniedzot šos grozījumus izvērtētas jau pagājušā gadā iesniegtās 

prioritātes, vai no tām nebija kas izpildāms un vai šogad atkārtoti tiks iesniegtas tās pašas 
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prioritātes, un norāda, ka viens no Iecavā plānotajiem projektiem būtiski pārsniedz zināmo 

projekta finansējumu jau projektu iesniedzot, kur pašvaldības finansējums ir lielāks nekā 

projekta finansējums – vai nebija iespējams šo finanšu līdzekļu daļu novirzīt šim projektam, lai 

pašvaldībai nebūtu projekta līdzfinansējums jāizlieto no citiem projekta līdzfinansēšanai 

paredzētajiem līdzekļiem. N.Vāvers atbild, ka varēja vērtēt, bet šajā lēmuma projektā uzsver 

samazināt pārvaldes dotāciju par 22 513 EUR; vadībai nosūtīts priekšlikums par nolikuma 

izmaiņām, kādā notiek pašvaldības nekustamā īpašuma atsavināšanas process un atsavināšanas 

rezultātā iegūto līdzekļu izlietošana pašvaldībā; turpmāk jāizvērtē, lai nerastos nepārprotamas 

situācijas ar plānošanu.   

 I.Pētersone uzsver, ka vairākkārt mēģinājusi rosināt pārskatīt nolikumu par atsavināšanu 

un kā šie līdzekļi tiek izmantoti – ir jāveido kopīgs novada budžets tieši no atsavināšanas un 

jādomā, kā šos iegūtos līdzekļus izlietot; izsakās, ka tiek izdalītas prioritātes priekš visa novada 

un tad ir kaut kādas citas prioritātes no kaut kādiem citiem līdzekļiem apvienību kontekstā, ko 

vajadzētu sistēmiskāk izskatīt. A.Okmanis atbild, ka pirmajā jautājumā tika nodefinētas tās 

prioritātes, par kurām pārvaldes var iesniegt pieteikumus, un kuras pašvaldība daudz maz var 

atļauties finansēt; ja pilnīgi visi pieteikumi tiks uzskatīti par prioritātēm, tad būs neiespējami 

izvērtēt; ikdienas uzturēšanas vajadzībām var rast finansējumu arī šādā veidā, izmantojot 

atsavināšanā iegūtos līdzekļus. I.Pētersone jautā N.Vāveram, kas ir tas prioritāšu saraksts, ko 

iestāde veido. A.Okmanis precizē – drīzāk vajadzību saraksts. N.Vāvers atbild, ka iestāde 

sagatavos sarakstu un to iesniegs vadībai. A.Mačeks papildina, ka izstrādājot katra gada budžetu, 

iestādes iesniedz gan prioritāšu, gan vajadzību sarakstu.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu 

Bauskas novada pašvaldības iestādē "Iecavas apvienības pārvalde"". 

 

 

13.p. 

Siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Īslīces pagastā. 

 

(K.Latve) 

 

Ziņo: K.Latve.  

 Ņemot vērā kurināmā izmaksu samazinājumu tirgū un iepirkuma rezultātā piedāvāto 

cenu par elektroenerģiju un dabasgāzi, nepieciešams veikt izmaiņas siltumenerģijas tarifā. 

Sagatavots lēmuma projekts apstiprināt Bauskas novada Īslīces pagasta, Rītausmu ciema Liepu 

iela 1 tarifu par siltumenerģiju (īpašumu apsildei) – T – 74.72 (EUR/MWh) bez pievienotās 

vērtības nodokļa. Aprēķini saskaņoti ar Ekonomikas un finanšu departamentu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu 

Bauskas novada Īslīces pagastā". 

 

14.p. 

Par projekta "Multifunkcionālā aktivitāšu laukuma atjaunošana Rītausmu ciemā" 

iesniegšanu. 

 

(K.Latve, G.Kalniņš, A.Okmanis, J.Krievs) 

 

Ziņo: K.Latve.  

 Biedrība “Laiks jauniešiem” ir iesniegusi priekšlikumus projekta “Multifunkcionālā 

aktivitāšu laukuma atjaunošana Rītausmu ciemā” izstrādei un lūdz Bauskas novada pašvaldības 

iestādei “Bauskas apvienības pārvalde” izstrādāt projekta pieteikumu un to iesniegt biedrības 

“Bauskas rajona lauku partnerība” izsludinātajā konkursā. Projektā plānots atjaunot Rītausmu 

ciema parka laukumu 180 m2 platībā, kas būtu piemērots gan ikdienas vingrinājumiem, gan 

sacensībām strītbolā, florbolā un futbolā, atjaunojot asfalta segumu un spēļu laukuma 

apzīmējumu uzklāšanu. Projekta provizoriskās izmaksas ir 57 500 EUR, t.sk., ELFLA 

finansējums 35 000 EUR, pašvaldības līdzfinansējums 22 500 EUR. Iepriekšējā sēdē tika lūgts 

precizēt par laukuma segumu - secināts, ka izmaksas palielinātos, tāpēc lemts par asfalta 

segumu. Lūdz atbalstīt pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu. 

 G.Kalniņš norāda, ka lēmuma projektā šādas summas nav ietvertas. K.Latve atbild, ka 

lēmuma projektā norādīti 20 000 EUR, bet lētākais piedāvājums ir par 56 000 EUR un vēl 

papildus 1 500 EUR papildraksta izstrādei. G.Kalniņš vērš uzmanību, ka šie ir projekti ar skaidri 

zināmiem finansējuma apjomiem, nedrīkst paaugstināt pašvaldības līdzfinansējuma daļu; tik cik 

noteikta līdzfinansējuma daļa, uz to arī pamatoties.  

 A.Okmanis pauž pretēju uzskatu - ja ir nepieciešamība un ja līdzdalības budžets ir lielāks 

nekā nodefinēts, tad tas ir jādara, jo nebūs tā, ka vienmēr piemeklēs programmas, kurās precīzi 

iekļausies minimālajā pašvaldības līdzfinansējuma daļā, tad attīstību nevarēs nodrošināt. 

 G.Kalniņš piebilst – ja projektu gatavotāji zina, ka ja ir projekts par 100 000 vai 120 000 

EUR, tad to ir iespēja iesniegt komitejai. A.Okmanis atbild, ka tas tiek izanalizēts vadības un 

Attīstības nodaļas līmenī, piekrīt, ka līdzfinansējumu var novirzīt, piemēram, no ekonomijas par 

elektrību vai atsavināšanas līdzekļiem.  

 J.Krievs izsaka atbalstu projektam un jautā, kas iesniedza cenu piedāvājumu. K.Latve 

atbild, ka iesniedza būvnieki. J.Krievs turpina par porasfaltu.  

  A.Okmanis aicina balsot un līdz domes sēdei precizēt izmaksas. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Mačeks, Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

 

precizēt projekta izmaksas,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par projekta 

"Multifunkcionālā aktivitāšu laukuma atjaunošana Rītausmu ciemā" 

iesniegšanu". 
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15.p. 

Par projekta "Gājēju taciņu atjaunošana Uzvarā" iesniegšanu. 

 

(B.Marčenkova, A.Okmanis, G.Kalniņš, A.Mačeks, J.Kalinka, I.Pētersone, D.Šileika) 

 

Ziņo: B.Marčenkova.  

 Iestāde “Bauskas apvienības pārvalde” sagatavojusi lēmuma projektu par gājēju taciņu 

atjaunošanu Uzvarā, Gailīšu pagastā. Gailīšu pagasta konsultatīvā padome, uzsākot savu darbību, 

veica plašu iedzīvotāju aptauju. Gājēju taciņu atjaunošana aptaujā izvirzījās kā otrā prioritāte aiz 

bērnu rotaļu laukumu ierīkošanas. Projekta ietvaros plānots atjaunot gājēju taciņas 512 m garumā 

divos posmos - no ciema sākuma Bauskas virzienā līdz Skolas ielai un no pieturas perpendikulāri 

Bauskas ielai virzienā uz ciemu. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu un apstiprināt 

projekta plānotās izmaksas 65 000 EUR, t.sk., ELFLA finansējums 35 000 EUR, pašvaldības 

līdzfinansējums 30 000 EUR.  

 A.Okmanis jautā, vai šajā lēmuma projektā iesniegtas precīzas summas un cik precīzas 

summas jānorāda pieteikumā, jo kādreiz, iesniedzot pieteikumu LEADER programmā, bija jau 

jābūt noslēgtam iepirkumam par konkrētu summu. B.Marčenkova atbild, ka iepirkums jāveic 6 

mēnešu laikā, pieteikumam jāpievieno projekta izpētes dokuments.  

 G.Kalniņš jautā, vai šim projektam izstrādāta apliecinājuma karte vai tehniskais projekts. 

B.Marčenkova atbild, ka nav. G.Kalniņš jautā, vai ir vai nav nepieciešama dokumentācija 

projekta iesniegšanai. B.Marčenkova atbild, ka iepriekš bija nepieciešama projekta 

dokumentācija, bet šobrīd atļauj veikt priekšizpēti un iepirkumu 6 mēnešu laikā. G.Kalniņš 

norāda, ka Vides un attīstības komitejā sniegts citāds skaidrojums. A.Mačeks piebilst, ka tas 

nebija skaidrojums, bet gan D.Šileikas atbilde uz jautājumu; jautā, vai visām iestādēm nodota 

pilnīga informācija par projektu iesniegšanas kārtību.  

G.Kalniņš vērš uzmanību, ka LEADER projektu būtība ir apgūt visa novada teritoriju, vai 

pārējās apvienību teritorijās nav iesniedzamu projektu.  

 A.Mačeks precizē, ka tika norādīts, ka projekta dokumentācija nav nepieciešama, lai 

projektu iesniegtu LEADER programmā; Vides un attīstības komitejas sēdē viena no apvienības 

vadītājām informēja, ka projekti nav gatavi, tāpēc šajā programmā nevar startēt; jautā J.Kalinkai, 

kāda informācija tika nosūtīta apvienību pārvaldēm un vai bija pateikts, ka mainījušies 

nosacījumi, ka projekti nav vajadzīgi. J.Kalinka atbild, ka informācija tiek nosūtīta atbilstoši 

spēkā esošā projekta saņemšanas nosacījumiem; gatavs iepirkums nav vajadzīgs, bet ir jābūt 

tirgus izpētei, lai pamatotu cenu - vismaz 2 piedāvājumi;  lai veiktu detalizētu tirgus izpēti, ja ir 

paredzēta būvniecība, tad kaut kādam būvniecības dokumentam ir jābūt, bet tas nav obligāts; kā 

sagatavos projektu pieteikumu, ja nav zināms darba apjoms. 

 A.Mačeks atkārto, vai visām apvienībām tika sniegta vienāda informācija. J.Kalinka 

atbild, ka tika sniegta vienāda informācija; jābūt izstrādātai darbu apjomu tāmei un šajos 

projektos tie ir izstrādāti.  

 A.Mačeks jautā, kas var pieteikties uz LEADER programmas projektiem. J.Kalinka 

atbild, ka var pieteikties uz sabiedriskā labuma projektiem pašvaldība, reliģiska organizācija un 

biedrības; iepirkumam obligāti jābūt veiktam biedrībām, bet pašvaldībai ir jābūt veiktai 

detalizētai tirgus izpētei, provizoriskai tāmei un darbu apjomiem, būvprojekts var nebūt 

apstiprināts būvvaldē. 

 I.Pētersone uzteic B.Marčenkovas aktivitāti un sadarbību ar iedzīvotājiem un aizrāda 

pārējiem pagastu vadītājiem par pasivitāti.  

 A.Okmanis piekrīt un papildina, ka tomēr jāizvērtē viss kopsakarībā, jo 18 pagastiem 

iesniedzot projektu pieteikumus, veidotos savstarpēja konkurence; noteikti ir vajadzīga 

koordinācija.  

 D.Šileika apstiprina Attīstības un plānošanas nodaļas saņemto informāciju, speciālistēm 

ir sūtīti priekšlikumi par apvienības pārvaldes vajadzībām; par LEADER programmas 

projektiem informācija tika saņemta augustā; piekrīt, ka pagastu nodaļu vadītājiem ir jāizrāda 
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lielāka iniciatīva, tiks par to atgādināts; uz doto brīdi nav neviena augstas gatavības tehniskā 

projekta; pieprasītā informācija septembra sākumā ir sniegta.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt projekta izmaksas,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par projekta "Gājēju taciņu 

atjaunošana Uzvarā" iesniegšanu". 

 

 A.Okmanis jautā, vai projekta pieteikumā jānorāda aptuvenās summas. J.Kalinka atbild, 

ka projekta pieteikumā norāda summu, kas ir lētākā cena no diviem piedāvājumiem.  

 A.Okmanis rezumē līdz domes sēdei visiem projektiem precizēt projektu summas. 

J.Kalinka apstiprina un papildina, ka norādīto summu nebūs vairs iespējas paaugstināt, ja 

iepirkums būs dārgāks.  

 

 

16.p. 

Par projekta "Mežotnes pilskalna ziemeļu ieejas būvniecība" iesniegšanu. 

 

(I.Bramane, A.Okmanis, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: I.Bramane.  

 Iestāde “Rundāles apvienības pārvalde” sagatavojusi projekta pieteikumu Mežotnes 

pilskalna ziemeļu ieeju būvniecībai, kuru plānots iesniegt Eiropas lauksaimniecības fonda lauku 

attīstībai ietvaros biedrības “Bauskas rajona lauku partnerība” izsludinātajā projektu konkursā. 

Projekta iesniegšanas termiņš ir šī gada 11. novembris un viena projekta iesnieguma maksimālais 

attiecināmais finansējums ir 50 000 EUR. Atbalsta intensitāte kultūrvēsturiskā mantojuma 

saglabāšanas projektiem ir 90 %. Vienlaikus ar projekta iesniegumu, tiks iesniegts 

priekšapmaksas pieprasījums 25 % (11 250 EUR) apmērā no kopējā publiskā finansējuma (45 

000 EUR). Šis projekts ir saskaņā ar pašvaldības autonomajām funkcijām – sekmēt pašvaldības 

teritorijā esošā kultūras mantojuma saglabāšanu un sniegt atbalstu kultūras norisēm. Mežotnes 

pilskalns ir valsts nozīmes arheoloģijas piemineklis. Projekta ietvaros plānots stiprināt ziemeļu 

ieejas nogāzes, veikt arheoloģiskās izrakumu vietas aizbēršanu, kā arī atjaunot lokveida kustību 

gar vēsturisko aizsargvaļņu līniju, kas savienotu takas abpus tiltiņam, un takai, kas ved uz 

pilskalna ziemeļu ieeju, plānots veikt uzlabojumus - atjaunos segumu no dolomīta atsijām. 

Projektam ir augsta gatavības pakāpe, infrastruktūras objektam ir izgatavots un būvvaldē 

apstiprināts paskaidrojuma raksts, noslēgusies potenciālo piegādātāju apspriede un 2024. gada 

20. oktobrī izsludināts būvdarbu iepirkums. Projekta apstiprināšanas gadījumā projektu plānots 

īstenot 2025. gadā. Lēmuma projektā nav iekļautas būvuzraudzības 5 000 EUR un 

autoruzraudzības 4 235 EUR izmaksas. Projekts atbilst pašvaldības attīstības programmai un ir 

iekļauts Investīciju plānā. Tiks papildināts ar būvuzraudzības un autoruzraudzības izmaksām. 

Plānotās projekta kopējās summas ar autoruzraudzības un būvuzraudzības papildu summām būs 

no 65 000 EUR uz 74 844,26 EUR ar PVN; ELFLA līdzfinansējums būs 45 000 EUR, 

pašvaldības līdzfinansējums minēto 20 000 EUR vietā būs 29 844,26 EUR.  
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A.Okmanis jautā, vai ir divi būvuzraudzības piedāvājumi. I.Bramane atbild, ka  

būvuzraudzība un autoruzraudzība netiek sniegta uz projekta pietiekamu, ir tikai divi būvdarbu 

piedāvājumi. A.Okmanis norāda, ka sanāk nesamērīgi dārgi 5 000 EUR pret būvniecības 

apjomu, izvērtēt adekvātāku summu. I.Bramane piebilst, ka būvuzraudzībai jebkurā gadījumā 

pēc tam būs iepirkums, nav gala summa; autoruzraudzībai ir viens piedāvājums. 

G.Kalniņš jautā, vai tas ir tehniskais projekts vai paskaidrojuma raksts. I.Bramane atbild, 

ka tas ir būvprojekts, kas apstiprināts būvvaldē; Vides un attīstības komitejas sēdē Rundāles  

apvienības pārvaldes vadītājs izskaidroja projekta izstrādes ilgo procesu saistībā ar Nacionālā 

kultūras mantojuma pārvaldes prasībām. G.Kalniņš turpina, vai projekta iesniegšanu iniciēja 

pārvalde vai Attīstības un plānošanas nodaļa. I.Bramane atbild, ka projekts ir pārvaldes iniciēts. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt projekta izmaksas, iekļaujot būvuzraudzības un 

autoruzraudzības izmaksas, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par projekta "Mežotnes 

pilskalna ziemeļu ieejas būvniecība" iesniegšanu". 

 

 

17.p. 

Par projekta "Sporta ielas posma labiekārtojums Iecavas pilsētā" iesniegšanu. 

 

(I.Bramane) 

 

Ziņo: I.Bramane.  

 Iestāde “Iecavas apvienības pārvalde” sagatavojusi priekšlikumu projekta pieteikuma 

“Sporta ielas posma labiekārtojums Iecavas pilsētā” izstrādei un līdzfinansēšanai, kuru plānots 

iesniegt Eiropas lauksaimniecības fonda lauku attīstībai ietvaros biedrības “Bauskas rajona lauku 

partnerība” izsludinātajā projektu konkursā. Projekta iesniegšanas termiņš ir šī gada 11. 

novembris un viena projekta iesnieguma maksimālais attiecināmais finansējums ir 50 000 EUR, 

atbalsta intensitāte ir 70 % no attiecināmajām izmaksām. Vienlaikus ar projekta iesniegumu tiks 

iesniegts priekšapmaksas pieprasījums 25 % (8 750 EUR) apmērā no kopējā publiskā 

finansējuma (35 000 EUR). Tiks uzlabota Iecavas pilsētas publiskā infrastruktūra, labiekārtojot 

pilsētas skeitparkā piegulošo teritoriju Sporta ielā, kas iekļauj daudzveidīgas brīvā laika 

pavadīšanas aktivitātes – skeitparks, velotrase, ielu vingrošanas laukums, basketbola un geto 

futbola laukums. Līdz šim nav labiekārtota teritorijas daļa Sporta ielas noslēguma posmā. 

Projektā plānots izbūvēt stāvlaukumu 4 automašīnām ar apgriešanās laukumu, velonovietnes un 

pamatni pārvietojamai tualetei, esošā uzbēruma reljefa aprīkošanu, izvietojot solu rindas un 

nobruģējot augšējo plakni nojumes izvietošanai personālam, aparatūrai un aprīkojumam, kā arī 

plānots uzlabot seguma kvalitāti gājēju celiņiem. Objektam ir izgatavots paskaidrojuma raksts un 

tas apstiprināts būvvaldē, tuvākajā laikā plānots iesniegt pieprasījumu iepirkuma dokumentācijas 

sagatavošanai. Projekts būtu īstenojams 2025. gadā. Tas atbilst pašvaldības attīstības 

programmai un iekļauts Investīciju plānā. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu un  
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apstiprināt plānotās projekta kopējās izmaksas 96 790,04 EUR, t.sk., ELFLA finansējums  

35 000 EUR, pašvaldības līdzfinansējums 61 790,04 EUR.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt projekta izmaksas, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par projekta "Sporta ielas 

posma labiekārtojums Iecavas pilsētā" iesniegšanu". 

 

 

18.p. 

Par dalību projektā "Bauskas novada pielāgošanās klimata pārmaiņām". 

 

(M.Veinbergs, A.Mačeks) 

 

Ziņo: M.Veinbergs.  

 Centrālā finanšu un līgumu aģentūra izsludinājusi projektu atlasi pašvaldībām, aicinot 

pieteikties finansējumam infrastruktūras izveidei un atjaunošanai, kas vērstas uz pašvaldību 

pielāgošanos klimata pārmaiņām un klimata pārmaiņu izraisītu katastrofu riska mazināšanu. 

Projekta iesniegums jāiesniedz līdz 2024. gada 26. novembrim un projekts jāīsteno līdz 2027. 

gada 31. decembrim. Finansējums tiek piešķirts tām teritorijām, kas atrodas pilsētā un ir izvēlēti 

3 objekti – plānota ūdens necaurlaidīga zemes seguma aizstāšana ar ūdens caurlaidīgu segumu 

un brīvkrāna uzstādīšanu Parka ielā 5, meliorācijas sistēmu un lietusūdens savākšanas sistēmu 

atjaunošana Bauskā, Bērzkalnu ciematā un Bauskas lidlauka teritorijā. Saistībā ar projektu 

ūdensnotekām nepieciešams noteikt pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas sistēmas 

statusu. Provizoriskās trīs būvju atjaunošanas izmaksas tiek lēstas 737 200 EUR, t.sk., ERAF 

finansējums 626 620 EUR, pašvaldības līdzfinansējums 110 580 EUR apmērā.  

 A.Mačeks vērš uzmanību, ka meliorācijas kadastra kartē nav pašvaldības nozīmes statusa 

apzīmējuma. M.Veinbergs atbild, ka nākamajā lēmuma projektā būs jālemj par šī statusa 

piešķiršanu. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par dalību projektā "Bauskas novada 

pielāgošanās klimata pārmaiņām"". 
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19.p. 

Par pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas sistēmas statusa piešķiršanu 

ūdensnotekām ar ūdens saimniecisko iecirkņu klasifikatora (ŪSIK) kodu 38811:K:2 560,1 

metra garumā un ŪSIK 38811:K :10, ar kopējo garumu 315 metri. 

 

(M.Veinbergs, A.Mačeks) 

 

Ziņo: M.Veinbergs.  

 Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas sistēmas 

statusa piešķiršanu iepriekš minētajām ūdensnotekām. 

 A.Mačeks ierosina uz domes sēdi darba kārtībā mainīt abu jautājumu secību. 

M.Veinbergs informē, ka uz domes sēdi tiks iesniegts arī informatīvs materiāls par darba 

veidiem, shēmu un darba izmaksām. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par pašvaldības nozīmes koplietošanas 

meliorācijas sistēmas statusa piešķiršanu ūdensnotekām ar ūdens 

saimniecisko iecirkņu klasifikatora (ŪSIK) kodu 38811:K:2 560,1 

metra garumā un ŪSIK 38811:K :10, ar kopējo garumu 315 metri". 

 

 

20.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 27. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" 

īstenošanu". 

 

(I.Munda, V.Čačs) 

 

Ziņo: I.Munda.  

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Bauskas novada domes lēmumā par sociālā 

dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanu. Šobrīd ir spēkā esošs projekts ar CFLA par 2 

sociālā dienesta ēkām Rīgas ielā 29A, Vecumniekos un Rūpniecības ielā 7, Bauskā, kurām 

nepieciešama vides pielāgojumu uzlabošana. Pašvaldība šī gada maijā saņēma Labklājības 

ministrijas vēstuli, kurā lūgts izvērtēt un piedāvāt vēl vienu ēku iekļaušanai projektā. Pašvaldība 

kopā ar sociālo dienestu izvērtēja iespējas, kā rezultātā tiek virzīta ēka Bauskas ielā 2, Uzvarā, 

Gailīšu pagastā, kas ir sociālā dienesta attālinātā klientu apkalpošanas punkts. Augustā tika 

apstiprināti grozījumi MK noteikumos, kuros šī ēka ir iekļauta. Līdz ar to pašvaldība piesaka 

dalībai projektā vēl vienu ēku ar ERAF finansējumu 154 892 EUR apmērā; pašvaldības 

līdzfinansējums ir PVN apmērā, t.i., 32 527,32 EUR; kopējais finansējums esošajā projektā 

palielināts līdz 187 419,32 EUR. Projektā plānota ieejas mezgla un invalīdu tualetes pārbūve, un 

pandusa izbūve. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu un apstiprināt projekta kopējās 

izmaksas 562 257,96 EUR, t.sk., Atveseļošanas fonda atbalsts 464 676 EUR divu ēku vides 

pieejamības uzlabošanai un pašvaldības līdzfinansējums 97 581,96 EUR pievienotās vērtības 

nodokļa apmaksai. 
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 V.Čačs norāda, ka lēmuma projekta lemjošā daļā minētas divas ēkas, nevis trīs. I.Munda 

pieņem precizēšanai. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt lemjošo daļu, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas 

novada domes 2022. gada 27. oktobra lēmumā "Par projekta "Sociālā 

dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas 

novadā" īstenošanu"". 

 

 

21.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 26. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai 

Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

(A.Bagone) 

 

Ziņo: A.Bagone.  

 Pašvaldība pieņēma lēmumu par projekta “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti 

mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai Bauskas novadā” īstenošanu. Tika sagatavots un 

iesniegts projekts par pašvaldībai piešķirto kvotu - 7 mērķa grupas personām. Programma pēc 

visiem projektu pieteikumiem neizpildīja kvotas un līdz ar to tika saņemta Labklājības 

ministrijas vēstule ar lūgumu apzināt iespējamās mērķa grupas personas Bauskas novadā un 

pieteikties uz papildus kvotām. Sociālais dienests veica mērķa grupas personu apzināšanu un 

papildus nepieciešamas 4 kvotas. Tika informēta Labklājības ministrija un septembrī tika 

piešķirtas vēl papildus 3 kvotas ar aicinājumu ierosināt projekta grozījumus, ministrijā 

telefoniski apstiprināja arī atbalstu 4. kvotai. Sagatavots lēmuma projekts par papildus 3 personu 

iekļaušanu projektā un iespējamo vēl vienas kvotas atbalstu. Pašvaldības līdzfinansējums nav 

nepieciešams, PVN segšanai to nodrošinās atveseļošanās fonda un valsts budžeta finansējums.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2023. gada 26. oktobra lēmumā "Par projekta "Atbalsta pasākumi 

cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai 
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Bauskas novadā" īstenošanu"". 

 

 

22.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumā "Par projekta 

"Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

(A.Bagone, I.Pētersone, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Bagone.  

 Vasarā tika iesniegts projekts “Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana 

Bauskas novadā” un septembrī saņemts CFLA lēmums par projekta iesnieguma apstiprināšanu ar 

nosacījumu. Latvijā kopā tika iesniegti 10 projektu iesniegumi un 8 projekti ir apstiprināti ar 

nosacījumu. Nosacījumos bija norāde, ka jāveic grozījumi domes lēmumā, lai pārliecinātos par 

projekta iesniedzēja finanšu kapacitāti, kā arī jāprecizē projekta izmaksas, jo dienas aprūpes 

centra senioriem ar demenci, kuru plāno veidot Dārza ielā 12B, Bauskā, pārsniedz izmaksas uz 

vienu personu. Sagatavots lēmuma projekts par 2., 3. punktā veicamajām izmaiņām un papildināt 

lēmumu ar 5., 6., 7. un 8. punktu. 

 I.Pētersone aicina ziņot par lēmumā iekļautajām izmaiņām. A.Bagone informē, ka 

grozījumi izdarīti: “2. apstiprināt projekta kopējās izmaksas līdz 1 988 096,35 EUR, tai skaitā, 

ESF+ atbalsts līdz 1 689 881,90 EUR un pašvaldības līdzfinansējums līdz 298 214,45 EUR; 3. 

Projekta apstiprināšanas gadījumā Bauskas novada pašvaldībai nodrošināt priekšfinansējumu un 

līdzfinansējumu no pašvaldības budžeta līdzekļiem, ņemot aizņēmumu Valsts kasē, paredzot 

2025.-2027. gadā līdz 179 451,95 EUR. Nodrošināt projekta iesniegumā plānoto investīciju 

finansēšanai nepieciešamo pašvaldības budžeta finansējumu arī gadījumā, ja Valsts kases 

aizņēmums netiks piešķirts projektā paredzētajā apjomā”. Lēmums tiek papildināts ar 5., 6., 7. un 

8. punktu šādā redakcijā: “5. Ja projekta īstenošanas laikā veidosies izmaksu sadārdzinājums to 

segt no Bauskas novada pašvaldības budžeta līdzekļiem. 6. Sastādot ikgadējo budžetu 

pašvaldības līdzfinansējuma daļu projekta īstenošanai nodrošināt, to paredzot no pašvaldības 

pamata budžeta resursiem vai aizņemoties, nesaistīti ar aizņēmuma līdzekļiem un Eiropas 

Savienības fondu vai citu projektu līdzekļiem. 7. Projekta īstenošanai izmantot avansu maksimāli 

pieejamā apjomā no projektam piešķirtā ESF+ finansējuma. 8. Apstiprināt projekta plānotās 

projektu īstenošanas vietas: dienas aprūpes centra bērniem ar funkcionāliem traucējumiem 

pakalpojuma vietu izveidi Bauskas ielā 4, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā un Baldones ielā 

65, Iecavā; dienas aprūpes centra pensijas vecuma personām, tai skaitā personām ar demenci, 

pakalpojuma vietu izveidi Dārza ielā 12B, Bauskā.”.  

 G.Kalniņš jautā, par cik palielināta summa, par kuru iespējams kredītu nesaņems. 

A.Bagone atbild, ka iespējams šādas palielinātās summas nebūs, jo spēs iekļauties paredzētajā 

summā.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2024. gada 25. jūlija lēmumā "Par projekta "Sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu"". 
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23.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Līvānu iela 2, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā energoefektivitātes pasākumu veikšanai un vētras seku novēršanas 

darbiem. 

 

(R.Ignatjevs, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

 

Ziņo: R.Ignatjevs.  

 Pašvaldībā saņemts daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Līvānu iela 2, Mūsa, Ceraukstes 

pagasts, dzīvokļu īpašnieku pilnvarotās personas dzīvokļu īpašnieku biedrības “Līvānu 2” 

iesniegums, kurā izteikts lūgums piešķirt līdzfinansējumu energoefektivitātes pasākumu 

veikšanai un atbalstāmajiem pasākumiem vētras seku novēršanas darbiem. Iesniedzējs iesniedzis 

dokumentāciju, kas apliecina, ka izdevumu līdzfinansējums atbilst saistošajiem noteikumiem. 

Sagatavots lēmuma projekts piešķirt līdzfinansējumu 3 900 EUR apmērā energoefektivitātes 

pasākumu veikšanai un atbalstāmajiem pasākumiem vētras seku novēršanas darbiem. 

 G.Kalniņš norāda, ka nākamajā lēmuma projektā nav saistības ar energoefektivitātes 

pasākumiem, un jautā, vai saistošie noteikumi atbalsta arī citu veidu pasākumus. R.Ignatjevs 

atbild, ka noteikumi paredz saņemt atbalstu vētras seku un ārkārtas situāciju, avāriju gadījumos.  

A.Mačeks papildina, ka tika saņemti vairāku daudzdzīvokļu ēku pieteikumi par vētras radītiem 

postījumiem, pamatojoties uz saistošajiem noteikumiem rasts atbalsts, kā palīdzēt šīm ēkām; tika 

atbalstīti tie pieteikumi, kuri iesniedza pierādāmus dokumentus par veiktajiem darbiem.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

daudzdzīvokļu mājas Līvānu iela 2, Ceraukstes pagastā, Bauskas 

novadā energoefektivitātes pasākumu veikšanai un vētras seku 

novēršanas darbiem". 

 

 

24.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Liellauki 5, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā vētras seku novēršanas darbiem. 

 

(R.Ignatjevs) 

 

Ziņo: R.Ignatjevs.  

 Pašvaldībā saņemts daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Liellauki 5, Ceraukstes pagasts, 

dzīvokļu īpašnieku pilnvarotās personas iesniegums par pabalstu krīzes situācijā vētras seku 

novēršanas darbiem. Iesniedzējs iesniedzis dokumentāciju par apmaksātajiem darbiem. 

Sagatavots lēmuma projekts piešķirt līdzfinansējumu 48,40 EUR vētras seku novēršanas darbiem 

jumta remontdarbiem, par pārējiem darbiem nav iesniegti pierādāmi dokumenti.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

daudzdzīvokļu mājas Liellauki 5, Ceraukstes pagastā, Bauskas novadā 

vētras seku novēršanas darbiem". 

 

 

25.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Uzvaras iela 7, Uzvarā, 

Gailīšu pagastā. 

 

(A.Fridrihsone) 

 

Ziņo: A.Fridrihsone.  

Nekustamais īpašums Uzvaras iela 7, Uzvarā, Gailīšu pagastā sastāv no zemes vienības 

0,4764 ha platībā un ēkas uz tās – 16 dzīvokļu dzīvojamās mājas, kas reģistrēti zemesgrāmatā uz 

privātpersonu vārdiem. Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības īpašuma tiesības dzēšanu 

zemesgrāmatā un dokumentu sagatavošanu un iesniegšanu uzdot iestādei “Bauskas apvienības 

pārvalde”. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu 

uz nekustamo īpašumu Uzvaras iela 7, Uzvarā, Gailīšu pagastā". 

 

 Sēdes vadītājs A.Okmanis ierosina balsot vienā balsojumā par 26., 27., 28., 29., 30., 31., 

32., 33., 34., 35., 36., 37., 38., 39., 40., 41., 42., 43., 44., 45., 46., 47., 48., 49., 50., 51., 52., 53., 

54., 55., 56. un 57. lēmumu projektiem. 

 Komitejas locekļi piekrīt. 

 G.Kalniņš jautā, vai dzīvoklis Rīgas ielā 44-5, Bauskā nebūtu nepieciešams jaunajiem 

speciālistiem. A.Mačeks izskaidro situāciju ar ēku.  

 Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 29-4, Garoza, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 29-4, Garoza, Mežotnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jauncelmiņi", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Jauncelmiņi", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ābelītes", Gailīšu pagastā ½ 

domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Ābelītes", Gailīšu pagastā ½ domājamās daļas nodošanu 

atsavināšanai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Raiņa iela 5-8, Dāviņi, 

Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Raiņa iela 5-8, Dāviņi, Dāviņu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 44-3, Bauska, 

Bauskas novads atsavināšanu. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-3, Bauska, Bauskas novads 

atsavināšanu" 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 44-5, Bauska, 

Bauskas novads atsavināšanu. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-5, Bauska, Bauskas novads 

atsavināšanu". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 44-6, Bauska, 

Bauskas novads atsavināšanu. 
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NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-6, Bauska, Bauskas novads 

atsavināšanu". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Strautnieki"-1, 

Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Strautnieki"-1, Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulgrieži 2"-

6, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Saulgrieži 2"-6, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

1"-15, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 1"-15, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

2"-1, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 2"-1, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

2"-5, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 2"-5, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

8"-6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 8"-6, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

9"-3, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 9"-3, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

13"-12, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 13"-12, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

13"-19, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 13"-19, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

14"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 14"-2, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Vaski"-5, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Vaski"-5, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-

2, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-2, Taurkalnē, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-

3, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 



32 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-3, Taurkalnē, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-

5, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-5, Taurkalnē, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ķieģeļnīca", Kurmenē, Kurmenes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Ķieģeļnīca", Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Piebalgas 3"-28, 

Piebalgas, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Piebalgas 3"-28, Piebalgas, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Strautiņi", Kurmene, Kurmenes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Strautiņi", Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Brūklenāji", Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Brūklenāji", Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Sarmas", Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Sarmas", Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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52.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Pīpenes", Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Pīpenes", Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

53.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vecatpūtas", Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Vecatpūtas", Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

54.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Laukmalas", Stelpes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Laukmalas", Stelpes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

55.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pie Baltezera", Skaistkalnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Pie Baltezera", Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

56.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 25A-

37, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 25A-37, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

57.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta iela 1-3, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Sporta iela 1-3, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

58.p. 

Par SIA "Bauskas slimnīca" pamatkapitāla palielināšanu. 

 

(I.Romānovs, G.Kalniņš, M.Mediņš, M.Epermane, I.Pētersone) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 
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 Sagatavots lēmuma projekts par SIA “Bauskas slimnīca” pamatkapitāla palielināšanu, 

pamatojoties uz jūlijā pieņemto lēmumu par aģentūras “Iecavas veselības centrs” reorganizāciju, 

nododot iedzīvotāju veselības un veselīga dzīvesveida veicināšanas un veselības aprūpes 

pakalpojumu pieejamību organizēšanas funkciju SIA “Bauskas slimnīca”, kas ir arī aģentūras 

tiesību un saistību mantas pārņēmēja. Aģentūrai, sniedzot valsts un maksas veselības aprūpes 

pakalpojumus Iecavā un Vecumnieku filiālēs ir uzkrāti finanšu līdzekļi, kuru apmērs uz šo brīdi 

ir 73 347 EUR; apmērs reorganizācijas pabeigšanas procesā noteikti var mainīties. 

Reorganizācijas komisija saredz, ka šos līdzekļus būtu lietderīgi nodot kapitālsabiedrībai ar 

mērķi turpināt attīstīt veselības aprūpes pakalpojumu pieejamību un kopējo konceptu Bauskas 

novada teritorijā.  Sākotnēji plānots atbilstoši normatīvo aktu prasībām aprīkot LOR, urologa 

pakalpojumu un elektrokardiogrāfijas izmeklējumu kabinetu, kur pakalpojumu sniegšanai ir 

piesaistīti attiecīgie speciālisti. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu ar papildinājumu, jo 

kapitālsabiedrības vadītāja M.Epermane saziņā ar Nacionālo veselības dienestu ir noskaidrojusi, 

ka arī pēc reorganizācijas procesa beigām (31. oktobris) no NVD kaut kādi maksājumi varētu tikt 

veikti uz Iecavas veselības centra kontu, kurš pēc vienošanās reorganizācijas komisijā tiks 

saglabāts vēl zināmu laiku, kamēr šie norēķini no valsts puses būs pilnībā noslēgušies. Ir 

priekšlikums atbalstīt šo lēmuma projektu, precizēt summu pēc faktiskās situācijas un pēc 

būtības lēmumprojektu virzīt izskatīšanai novembra domes sēdē, kad pilnībā būs noslēgušies visi 

valsts apmaksāto pakalpojumu norēķini.  

 G.Kalniņš precizē, ka šis lēmuma projekts attiecināms uz finanšu līdzekļiem, mantas 

nodošana bezatlīdzības lietošanā tiks izskatīta domes sēdē. I.Romānovs apstiprina. G.Kalniņš 

jautā, vai ir jau novērtējums. I.Romānovs paskaidro, ka Sociālās un veselības komitejā izskatīja 

jautājumu par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā, kuru apstiprinās domes sēdē; pēc tam 

tiks veikts  novērtējums, piesaistot speciālu vērtētāju.  

 M.Mediņš iedzīvotāju vārdā jautā, kāpēc pārtraukta ķirurga dežūra uzņemšanas nodaļā. 

M.Epermane atbild, ka dežūra tiek nodrošināta 12 stundas dienā atbilstoši šī brīža 

apstiprinātajam ziņojumam par slimnīcu nodrošinājumu; kopš maija dežūra 24/7 tika samazināta 

uz 12 stundām, tas attiecas uz visām pirmā līmeņa slimnīcām. M.Mediņš jautā, vai par šo 

jautājumu novads nevarētu lemt atsevišķi. M.Epermane atbild, ka varētu, bet kurš nodrošinās 

finansējumu, jo tas attiecas uz to, ka neatliekamās medicīnas palīdzības ārstniecība ir valsts 

apmaksāta un ir attiecīgs finansējums ārstu nodrošināšanai minimālajā apjomā; no NVD par 

neatliekamās medicīnas palīdzības uzņemšanas nodaļa saņem finansējumu 12 stundas dienā 

ķirurga darbības nodrošināšanai; ja nodrošina lielāku stundu skaitu, tad kas ķirurgu apmaksās; ja 

pašvaldība ir gatava dotēt 12 stundu dienā, tad tas ir izskatāms un atbalstāms. M.Mediņš vērš 

uzmanību, ka pacienti par šo apmeklējumu maksā. M.Epermane norāda, ka pacienti maksā tikai 

4 EUR, ja atnāk uz uzņemšanas nodaļu vai neatliekamo medicīnas palīdzību, ja tā ir trauma; ja 

tas ir maksas pakalpojums, tad maksā atbilstoši maksas pakalpojumu cenrādim. M.Mediņš 

piebilst, ka par cik šis nav šodienas jautājums, pie tā vēl atgriezīsies citreiz. 

 I.Pētersone jautā, vai netiks zaudēts finansējums par Iecavas veselības centra saistību ar 

Eiropas projekta finansējuma sadali reorganizācijas dēļ. M.Epermane atbild, ka nezaudēs, jo 

slimnīca ir saistību pārņēmēja. I.Pētersone norāda, ka ir nosacījums, ka to nedrīkst saņemt 

slimnīca. M.Epermane atbild, ka projektu nerealizēs slimnīcā, bet gan Iecavā kā ambulatoro 

pakalpojumu.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 

 

precizēt un iesniegt izskatīšanai novembra domes sēdē,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par SIA "Bauskas slimnīca" 

pamatkapitāla palielināšanu" un pieņemt lēmumu novembra domes 

sēdē. 

 

 

59.p. 

Par kokmateriālu atsavināšanu izsolē. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Pēc vētras seku postījumu novēršanas iepirkuma rezultātā tika izstrādāts Lejenieku mežs. 

Tika piesaistīts kubikmetru noteicējs, kas noteica kokmateriālu tilpumu. Noslēgts līgums ar vēl 

vienu sertificētu vērtētāju, kas noteiks sākotnējo vērtību. Nekustamo īpašumu atsavināšanas 

komisijai nav tiesību pārdot kustamo mantu, tāpēc ir nepieciešams domes lēmums, lai varētu 

pieņemt lēmumu deleģēt Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisiju izsoles izsludināšanai un 

cenas apstiprināšanai.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: atbalstīt lēmuma projektu "Par kokmateriālu atsavināšanu izsolē". 

 

 

60.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021. gada 28. oktobra nolikumā Nr. 17 

"Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums". 

 

(E.Paičs, I.Pētersone, A.Okmanis, ) 

 

Ziņo: E.Paičs. 

 Ministru kabinets 2024. gada 27. augusta sēdē nolēma noteikt 2025. gadā ierobežojumu 

atlīdzības fonda pieaugumam ne vairāk kā 2,6 % apmērā. Līdz šim pašvaldības atlīdzības 

nolikums paredzēja atalgojumu darbiniekiem 2023. gadam un 2024. gadam, līdz ar to izstrādāts  

jauns pielikums, ņemot vērā valstī noteiktos ierobežojumus. Papildus tam, pamatojoties uz 

Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas veiktā audita norādēm, kārtība par noteikto 

uzturdevu jāparedz arī atlīdzības nolikumā, līdz ar to šī kārtība iestrādāta kā 8. pielikums. 

Deputāti iesnieguši priekšlikumu saglabāt priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieka, deputātu un 

komisijas locekļu atalgojumu 2024. gada līmenī, to iestrādājot noslēguma jautājumos. Lūdz 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

I.Pētersone jautā, kas tiek grozīts atalgojumā. E.Paičs uzsver, ka nolikums tiek 

papildināts ar 8. pielikumu. A.Okmanis papildina, ka nolikumā iestrādāti MK noteikumu 

noteiktie 2,6 %. I.Pētersone jautā, vai algas netiek diferencētas. E.Paičs skaidro, ka 1. atalgojuma 
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grupā ņemts vērā valstī noteiktais minimālās algas pieaugums, šai grupai nepiemēro 2,6 %, 

diferenciācija saglabājas sākot no 11. mēnešalgas grupas. I.Latviete papildina, ka  salīdzinājumā 

ar 2024. gadam apstiprināto tabulu, 1. pakāpei mainīts minimums, ko pašvaldība nodrošina 

darbiniekam, ja tas ieklasificēts attiecīgā mēnešalgu grupā; 1., 2., 3. un 4. algu grupai šīs summas 

ir aprēķinātas, ņemot vērā minimālās algas ietekmi, lai šīs grupas nepaliktu zem noteiktās 

minimālās algas, un lai būtu kaut neliela atšķirība starp 1., 3. un 4. algu grupu. Tabulā norādīts, 

par cik procentiem katrā algu grupā pieaug pašvaldības noteiktais minimums, ko pašvaldība 

nodrošina. Algu grupām, sākot no 5. grupas, izrēķināti 3 %,  jo gada laikā ir likvidētas arī amata 

vietas un ir arī vakantās amata vietas, ko tagad normatīvie akti nosaka, ka ilgstoši neaizpildītas 

vakances ir jālikvidē; ņemot vērā algu fondu, kāds ir apstiprināts uz 30. septembri, izrēķināts, ka 

pašvaldības minimumu var pacelt 3 % apmērā, nevis 2,6 %, bet kopējā ietekme uz pašvaldības 

budžetu nepārsniegs šos 2,6 % šīm algu grupām, kas ir virs minimālās algas saņēmējiem.  

 I.Pētersone ierosina sagatavot informāciju par samazinātajām darba vietām novadā. 

I.Latviete atbild, ka informācija tiks sagatavota, kad Atlīdzības komisijā tiks apstiprināti algu 

saraksti un saskaņoti ar iestādēm; nepieciešamais palielinājums 2025. gadā ir aptuveni 750 000 

EUR.  

G.Kalniņš jautā, vai lielo algu saņēmēji būtiski atraujas no tiem, kas saņem mazāk.  

I.Latviete atbild, ka tā diemžēl ir, izteikti 7., 8., 9. algu grupās, kurām vēsturiski apstiprinātās 

pamatalgas ir lielākas, nekā šobrīd noteiktais pašvaldības minimums. Iestāžu vadītāji šo 

darbinieku sakarā izvērtē individuālo darbinieka vērtējumu, kā var kaut nedaudz katru gadu 

palielināt algu pieaugumu. Nevienam darbiniekam alga nav zemāka par pašvaldības noteikto 

minimumu. A.Okmanis papildina, ka zemo algu saņēmēji pamazām tuvojas lielo algu 

saņēmējiem.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Guntis Kalniņš, Aivars Okmanis) 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2021. gada 28. oktobra nolikumā Nr. 17 "Bauskas novada 

pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums"". 

 

 

61.p. 

Par pašvaldības līdzfinansējumu 2024. gada 11. jūlija vētras laikā radīto zaudējumu 

novēršanai. 

 

(A.Okmanis, E.Paičs, V.Čačs, J.Kalinka) 

 

Ziņo: A.Okmanis, E.Paičs. 

 A.Okmanis lūdz precizēt lēmuma projekta nosaukumu – par līdzekļu pieprasīšanu “No 

līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem” par 11. jūlija vētras seku radīto zaudējumu novēršanu. 

 E.Paičs pieņem nosaukuma precizēšanai un ziņo, ka 2024. gada 11. jūlija vētra radīja 

zaudējumus gan pašvaldībai, gan iedzīvotājiem. MK noteikumi paredz, ka pašvaldībai ir tiesības 

vērsties VARAM ar pieteikumu radīto zaudējumu kompensēšanai no programmas “Līdzekļi 

neparedzētiem gadījumiem”. Pašvaldībai jāapliecina sava līdzfinansējuma daļa. Izpilddirektora 

vietnieks koordinē pieteikumus apdrošinātājiem. Lēmuma projektam pievienoti 3 pielikumi 

tabulas veidā, kas tiks precizēti līdz domes sēdei. Sagatavotais lēmuma projekts paredz uzdot 
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iestādei “Bauskas novada administrācija” vadītājam iesniegt VARAM pašvaldības pieteikumu 

finanšu līdzekļu pieprasīšanai no valsts budžeta programmas “Līdzekļi neparedzētiem 

gadījumiem” 95 285,05 EUR apmērā, ko precizēs uz domes sēdi. Jānodrošina pašvaldības 

līdzfinansējums 20 102,72 EUR apmērā Bauskas novada pašvaldības objektiem – būvēm, kas ir 

apdrošinātas 2024. gada 11. jūlijā vētras laikā radīto zaudējumu novēršanai, kas sastāda 25 % no 

objektiem radīto zaudējumu apmēra saskaņā ar pielikumu Nr. 1; pašvaldības līdzfinansējums 1 

243,95 EUR apmērā Bauskas novada pašvaldības objektam, kas nav apdrošināts 2024. gada 11. 

jūlijā vētras laikā radīto zaudējumu novēršanai, kas sastāda 30 % no objektam radīto zaudējumu 

apmēra saskaņā ar pielikumu Nr. 2; pašvaldības līdzfinansējums 24 231,39 EUR apmērā 

Bauskas novada pašvaldības piešķirto pabalstu krīzes situācijā kompensēšanai saistībā ar 2024. 

gada 11. jūlijā vētras laikā radīto zaudējumu novēršanai iedzīvotājiem, kas sastāda 50 % no 

izmaksāto pabalstu apmēra saskaņā ar pielikumu Nr. 3. 

  V.Čačs norāda uz 3. pielikuma nosaukumu.  

 J.Kalinka informē par saņemtajām apdrošinātāju atlīdzībām. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt lēmuma projekta nosaukumu, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par pašvaldības 

līdzfinansējumu 2024. gada 11. jūlija vētras laikā radīto zaudējumu 

novēršanai". 

 

 

Pielikumā: Finanšu komitejas lēmumi Nr. 7, Nr. 8 un Nr. 9 uz 4 lp. 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 24. oktobrī plkst. 13.02. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs     Aivars Okmanis 

 

     

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 
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